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 Protokół Nr XVII/2024 

z XVII sesji Rady Miejskiej w Gołdapi odbytej 

w dniu 28 stycznia 2025 r.  

 

Obradom przewodniczyła Wioletta Anuszkiewicz  

Protokołowała: Katarzyna Krusznis 

Godzina rozpoczęcia – 13:00, zakończenia – 17:00 

W posiedzeniu wzięło udział 12 radnych. 

 

Obecni: 

1. Maciej  Kordjak  

2. Wioletta Anuszkiewicz 

3. Andrzej  Dołęga 

4. Andrzej  Gutowski  

5. Wojciech Hołdyński 

6. Zbigniew Makarewicz 

7. Kamil Markowski 

8. Paweł  Perko  

9. Janina  Pietrewicz 

10. Tomasz Popławski  

11. Zofia   Syperek 

12. Marcin Urzędowski 

13. Monika Wałejko 

14. Sylwia Wrzesień-Kisielewska  

15. Marek Zajączkowski 

 

Porządek posiedzenia 

1. Otwarcie posiedzenia, stwierdzenie prawomocności obrad (kworum) 

2. Przedstawienie porządku posiedzenia 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 4 listopada 2024 r.  

4. Sprawozdanie Burmistrza o pracach w okresie międzysesyjnym 

5. Informacje przewodniczącego obrad o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym 

6. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach: 

1) zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa 

oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso, 

2) określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym 

na terenie Gminy Gołdap, 

3) zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2025 rok, 

4) rozpatrzenia skargi z dnia 15 listopada 2024 r. 

7. Przedstawienie sprawozdania Komisji Rewizyjnej za 2024 rok. 

8. Przedstawienie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.  

9. Aktualna sytuacja Zakładu Przyrodoleczniczego 

10. Interpelacje radnych 

11. Zapytania radnych 

12. Zapytania przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych 

13. Wolne wnioski 

14. Zamknięcie sesji                                                                                               

                                                                                     

Do pkt 1 

XVII posiedzenie sesji Rady Miejskiej IX kadencji 2024-2029 otworzyła Przewodnicząca Rady Wioletta 

Anuszkiewicz. Stwierdziła, że w sesji uczestniczy 12 radnych, zatem podejmowane decyzje będą prawomocne.  
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Zgodnie z art. 6 ust. 1 lit. c Ogólnego Rozporządzenia o Ochronie Danych Osobowych (RODO) mówiącym, 

iż przetwarzanie danych jest dopuszczalne, gdy jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego ciążącego 

na administratorze (wynikającym z art. 20 ust. 1b ustawy o samorządzie gminnym nakładającym obowiązek 

rejestrowania i udostępniania nagrań audiowizualnych z przebiegu obrad rady gminy), Radna Senior 

poinformowała zgromadzonych, iż przebieg tego posiedzenia będzie w takiej właśnie postaci rejestrowany (wraz 

z wizerunkiem osób uczestniczących w sesji), dopełniając tym samym obowiązku informacyjnego wynikającego 

z art. 13 ust. 1 RODO. 

Do pkt 2  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz przedstawiła porządek posiedzenia. Zapytała,  

czy są propozycje zmiany do porządku posiedzenia.  

Do pkt 3 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz  zapytała, czy radni mają uwagi do przesłanego protokołu  

z dnia 4 listopada 2024 r. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz  poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z dnia 4 listopada 

2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 11 za, 1 wstrzymującym się protokół został przyjęty.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 4 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (11) 

Maciej Kordjak , Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Dołęga, Andrzej Gutowski , Wojciech Hołdyński, Kamil 

Markowski, Janina Pietrewicz, Tomasz Popławski , Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Monika Wałejko 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko , Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

 

Do pkt  4  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki przedstawił informację z okresu międzysesyjnego: 

1. 31.12.2024r. – Spotkanie z Biskupem Diecezji Ełckiej, 

2. 01.01.2025r. – Przywitanie Nowego Roku 2025- Pokaz fajerwerków, 

3. 03.01.2025r. – Posiedzenie Zarządu Stowarzyszenia Uzdrowisk Warmii i Mazur, 

4. 05.01.2025r. – Koncert Kolęd „ Zaśpiewajmy od serca”, 

5. 08.01.2025r. – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

6. 08.01.2025r.– Spotkanie włodarzy związku Międzygminnego „Gospodarka Komunalna”   EKO-Mazury,  

7. 09.01.2025r. – Spotkanie Cittaslow-online, 

8. 09.01.2025r.  – Komisja Urbanistyczna MPZP SSSE, 

9. 09.01.2025r. – Spotkanie ws. MPZP SSSE z przedsiębiorcami, 

10. 10.01.2025r. – Spotkanie noworoczne Cittaslow, 

11. 13.01.2025r. – Spotkanie w sprawie GARMIN IRON TRIATHLON, 

12. 13.01.2025r. – Komisja Rewizyjnej, 

13. 15.01.2025r. – Kontynuacja posiedzenia XVI sesji Rady Miejskiej, 

14. 16.01.2025r. – Komisja Skarg, Wniosków i Petycji, 

15. 16.01.2025r. – Spotkanie z Marszałkiem Województwa Warmińsko-Mazurkiego na rzecz ochrony 

przyrody Puszczy Rominckiej i rozwoju regionu, 

16. 17.01.2025r. – Spotkanie z Małgorzatą Fuk- Prezes Fundacji Ochrony Wielkich Jezior Mazurskich, 

17. 17.01.2025r. – Lekcja WOS w Urzędzie Miejskim, 

18. 20.01.2025r. – Wspólne Posiedzenie Komisji, 

19. 20.01.2025r. – Spotkanie z mieszkańcami Mażuć, 
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20. 21.01.2025r. – Akcja Krwiodawcza w UM, 

21. 21.01.2025r. – Spotkanie Stefan Grigat 

22. 22.01.2025r. – Spotkanie Cittaslow-online, 

23. 22.01.2025r. – Q&A czyli seria pytań i odpowiedzi, 

24. 22.01.2025r. – Posiedzenie Gminnej Rady Sportu,  

25. 24.01.2025r. – Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów Alkoholowych- udział Zastępcy, 

26. 25.01.2025r. – Choinka Sołectwa Babki,  

27. 26.01.2025r. – 33 Finał WOŚP, 

28. 27.01.2025r. – Spotkanie z przedstawicielami OSP, 

29. 28.01.2025r. – Spotkanie z komornikiem sądowym. 

 

Wydział Gospodarki Komunalnej 

 

1. 31 grudnia 2024 r. została podpisana umowa z Przychodnią Weterynaryjną ARA-VET s.c. Janusz Karpiński, 

Małgorzata Waśkiewicz-Karpińska na zapewnienie całodobowej opieki weterynaryjnej w przypadku zdarzeń 

drogowych z udziałem zwierząt na terenie Gminy Gołdap, wynagrodzenie globalne 26 900,00 zł. 

2. 31 grudnia 2024 r. została podpisana umowa na utrzymanie terenów zieleni miejskiej i parkowej na terenie miasta 

Gołdap (rejon I) z Przedsiębiorstwem Usług Komunalnych s.c. Tomasz Brzeziński, Marta Brzezińska  

z wynagrodzeniem globalnym 387 941,36 zł na okres 24 miesięcy. 

3. w dniu 23 stycznia 2025 r. zakończyły się prace społecznej komisji mieszkaniowej odnośnie opiniowania 

wniosków o przydział mieszkań komunalnych z okresu październik 2023 do wrzesień 2024. 

4. Trwa procedura zapytania ofertowego pn.: Wykonanie dokumentacji projektowej rozbiórki pomieszczeń po byłej 

kotłowni miejskiej zlokalizowanej przy Placu Zwycięstwa 10 w Gołdapi, na dzień dzisiejszy teren został 

ogrodzony i zabezpieczony. 

5. Rozliczono dotację odnośnie wykonywania działań zleconych z zakresu administracji rządowej  tj. cmentarzy  

i grobów wojennych oraz wykonywania zadań zarządcy dróg wojewódzkich tj. utrzymania rondo stanowiącego 

skrzyżowanie ulic: Suwalskiej, Kolejowej, Mikołajczyka i Bocznej w Gołdapi. 

6. Obecnie w wydziel trwają prace związane ze sprawozdawczością w zakresie gospodarki komunalnej  

np. związane z opłatami środowiskowymi, oczyszczaniem ścieków, odpadami itp. 

 

Wydział Inwestycji i Rozwoju 

 

1. Dokonano weryfikacji osiągniętych wskaźników dla projektu "Zmniejszenie presji na chronione gatunki  

i siedliska występujące na obszarze jeziora Gołdap  poprzez budowę ciągu   pieszo – rowerowego. Przesłano  

do Urzędu Marszałkowskiego dokumenty potwierdzające osiągnięcie wskaźników m.in.: sprawozdanie  

z warsztatów edukacyjnych, raport z monitoringu osób korzystających ze ścieżek rowerowych i szlaków 

turystycznych, sprawozdanie z zajęć obejmujące przedsięwzięcia edukacyjno-promocyjne oraz informacyjne. 

2. Przeanalizowano możliwości wprowadzenia zmian do umowy o dofinansowanie Zakładu Przyrodoleczniczego 

(w oparciu o stanowisko Radnych), następnie wystosowano pismo do  Urzędu  Marszałkowskiego  

o wprowadzenie  zmian (m.in. w zakresie  zakresu świadczonych usług, źródła przychodów, pomiaru 

wskaźników, a także przyszłego zarządzania obiektem). 

3. Wystosowano pisma do uczestników procesu budowlanego, analizowano dokumenty rozliczeniowe  

w kontekście protokołu Komisji Rewizyjnej dot. Szkoły Podstawowej nr 2  w Gołdapi. 

4. Opracowanie pisma  do Urzędu Marszałkowskiego  w sprawie  zagrożeń – ryzyka  niezrealizowania projektu  

i konieczności  rozwiązania umowy o dofinansowanie projektu. 

5. Analiza aktualnych i planowanych naborów,  do których gmina mogłaby przystąpić  m.in.: Program modernizacji 

kompleksów sportowych; Rządowy program rozwoju północno- wschodnich obszarów przygranicznych na lata 

2024-2030; wzmocnienie efektywności energetycznej obiektów lokalnej aktywności społecznej. 

6. Dokonano odbioru  zadania pn. zagospodarowania terenu przy ul. Warszawskiej 3 i 5 w  Gołdapi - roboty 

budowlane- wartość robót 99 904,29 zł brutto. Wykonawcą robót była firma  PGK Sp. z o.o. z siedzibą w Gołdapi.  
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7. Wykonano audyty energetyczne budynków: Przedszkole Samorządowego nr 1 w Gołdapi;  Szkoła Podstawowa 

nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi, Szkoła Podstawowa  w Boćwince. Wykonawcą audytów była firma:  

Usługi Projektowe i Informatyczne Danuta Piszczatowska z Suwałk. Wartość zamówienia: 12 841,20 zł brutto                                                              

(wartość po karach umownych). Audyty były wykonane w celu aplikowania o środki finansowane ze środków 

Krajowego Planu Odbudowy i Zwiększania Odporności (KPO)  pn. ‘’Wymiana źródeł ciepła i poprawa 

efektywności energetycznej szkół’’. Nabór  zamknięty – sytuacja na bieżąco jest monitorowana. 

8. Dnia 09.01.2025 r. - ogłoszono drugie zapytanie ofertowe na opracowanie koncepcji architektonicznej oraz 

dokumentacji projektowej dwóch miejsc odpoczynku rowerzystów z uzupełnieniem elementów małej 

architektury i zieleni. Termin składania ofert do 17.01.2025 r. Wpłynęły 4 oferty cenowe, które są rozpatrywane. 

9. Prowadzono prace przygotowawcze (opracowanie materiału) w celu ogłoszenia przetargu na opracowanie  

dokumentacji technicznej dotyczącej remontu tężni oraz pijalni wód mineralnych, a także wprowadzenia 

rozwiązań dla osób z niepełnosprawnościami w Parku Zdrojowym. Obecnie trwają konsultacje z Urzędem 

Marszałkowskim w celu uzgodnienia i potwierdzenia zakresu planowanych prac. 

10. Trwa opracowanie agendy oraz rozeznanie cenowe dotyczące przyjazdu studentów Politechniki Białostockiej  

w sprawie opracowania koncepcji bulwarów. 

 

Wydział Oświaty i Spraw Społecznych 

 

1. Złożono sprawozdanie z realizacji Narodowego Programu Rozwoju Czytelnictwa za 2024 rok. Gminie Gołdap 

udzielono wsparcia finansowego w wysokości 19 000,00 zł. 

2. Złożono sprawozdanie z realizacji programu Aktywna Szkoła - sprzęt sportowy dla szkół. Gminie Gołdap 

udzielono wsparcia finansowego w wysokości 49 846,30 zł. 

3. Przeprowadzona została analiza poniesionych w 2024 roku wydatków na wynagrodzenia nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach prowadzonych przez Gminę Gołdap. W wyniku przeprowadzonej analizy ustalono,  

iż zostały osiągnięte średnie wynagrodzenia, a zatem nie będą wypłacane jednorazowe dodatki uzupełniające. 

4. Złożono wniosek o udzielenie grantu na kwotę 56 000,00 zł w ramach Projektu Edukacja  na cyfrowo. Środki 

przeznaczone będą na zakup materiałów dydaktycznych do czterech zgłoszonych szkół. 

5. Zostały podpisane dwie umowy z Niepublicznymi żłobkami dotyczące dotacji celowej od Gminy Gołdap  

na dofinansowanie kosztów pobytu dziecka w żłobku w kwocie 200,00 zł na jedno dziecko na okres  

od 01.01.2025 – 31.12.2025 r. 

6. Opracowano plan dofinansowania doskonalenia zawodowego nauczycieli placówek prowadzonych przez Gminę 

Gołdap na 2025 rok. 

7. Dokonano rocznego rozliczenia przyznanego dofinansowania kosztów kształcenia młodocianych pracowników 

przekazanego ze środków Funduszu Pracy w 2024 roku. Ogółem wydano 15 decyzji przyznających  

3 pracodawcom dofinansowanie na łączną kwotę 124 651,92 zł. 

8. Dokonano rozliczenia dotacji na wychowanie przedszkolne za rok 2024.  

9. Złożono sprawozdania z realizacji zadania finansowanego w ramach przedsięwzięcia Ministra Edukacji  

pn. "Podróże z klasą" w 2024. Na przeprowadzenie wycieczek szkolnych w gołdapskich szkołach 

podstawowych uzyskano dofinansowanie na łączną kwotę 170 000,00 zł. Całkowity koszt realizacji 7 wycieczek 

szkolnych to 204 926,00 zł. Z wyjazdów edukacyjnych skorzystało łącznie 283 uczniów, którzy odwiedzili  

m.in. Gdańsk, Kraków, Sandomierz, Białystok.  

10. Dokonano rozliczenia wykorzystania dotacji celowej w ramach modułu 3 wieloletniego rządowego programu 

"Posiłek w szkole i w domu" za rok 2024. Z dotacji w wysokości 80 000,00 zł przy udziale 20 000,00 zł środków 

własnych przeprowadzono doposażenie i poprawę standardu stołówki szkolnej w Szkole Podstawowej  

im. Michała Kajki w Grabowie.  

11. Dokonano rozliczenia dwóch projektów sfinansowanych ze środków WFOŚiGW w Olsztynie dotyczących 

działań proekologicznych realizowanych w Szkole Podstawowej Nr 3 i Nr 1 w Gołdapi. 

12. Dokonano aktualizacji Podstawowej Kwoty Dotacji dla przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w Gminie 

Gołdap, w wyniku której wzrosła kwota dotacji na dziecko i wynosi: 

a) w przedszkolu samorządowym (100% PKD) 1 527,04 zł/m-c (wzrost o 307,73 zł), 

b) w przedszkolach niepublicznych (75% PKD) 1 145,28 zł/m-c (wzrost o 230,79 zł),  
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c) w punkcie przedszkolnym (40% PKD) 610,81 zł/m-c (wzrost o 123,08 zł),  

d) w oddziałach przedszkolnych prowadzonych w szkołach podstawowych 996,65 zł/m-c (wzrost o 86,11 zł). 

13. Dokonano rozliczenia dotacji podręcznikowej za rok 2024. 

14. Gmina Gołdap zawarła z Gminą Banie Mazurskie Porozumienie Międzygminne na rok 2025 w sprawie 

powierzenia Gminie Gołdap realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej polegającego  

na objęciu mieszkańców Gminy Banie Mazurskie opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 

Samopomocy „Słoneczny Dom” w Gołdapi. 

15. Gmina Gołdap złożyła do Powiatu Gołdapskiego końcowe rozliczenie w ramach programu pn. „Program 

wyrównania różnic między regionami III”, w obszarze B dla projektu „Likwidacja barier w Szkole Podstawowej 

nr 2 im. Marszałka Józefa Piłsudskiego w Gołdapi. Dostosowanie ciągów komunikacyjnych dla potrzeb  osób 

niepełnosprawnych”. Koszt realizacji projektu: 270 610,00 zł. Kwota przyznana przez PFRON: 150 339,22 zł. 

Kwota środków PFRON faktycznie wykorzystana na realizację projektu: 148 835,50 zł. Środki własne – 

121 774,50 zł. Celem głównym projektu była likwidacja barier architektonicznych, dostosowanie ciągów 

komunikacyjnych na pierwszym piętrze dla osób niepełnosprawnych, przystosowanie podłoża pod wykładzinę 

antypoślizgową, zakup i ułożenie wykładziny antypoślizgowej w dwóch kontrastujących kolorach, co umożliwi 

osobom z niepełnosprawnością określenie granicy między płaszczyznami oraz bezpieczne przemieszczanie  

się wzdłuż korytarza oraz schodów.  

16. Na rok 2025 r. Gmina Gołdap zawarła dwie umowy na realizację usługi polegającej na przeprowadzeniu badań 

i wydaniu opinii przez biegłych sądowych w przedmiocie uzależnienia od alkoholu (biegłego sądowego 

psychiatrę i biegłego sądowego psychologa) na potrzeby Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gołdapi. Koszt sporządzenia jednej opinii przez biegłych sądowych wynosi 600,00 zł.  

17. Na rok 2025 r. Gmina Gołdap zawarła umowy zlecenia z certyfikowanym specjalistą psychoterapii uzależnień 

Panią Agnieszką Jarzębowicz i prawnikiem Panią Moniką Kłoczko-Śmigiel na obsługę informacyjną Gminnego 

Punktu Informacyjno-Konsultacyjnego Dla Osób Uzależnionych, Ich Rodzin i Ofiar przemocy.  

18. W dniu 20 grudnia 2024 r. wpłynęły do Burmistrza Gołdapi pisemne rezygnacje z pracy w Gminnej Komisji 

rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Gołdapi: Pani Doroty Łasicy – Przewodniczącej Komisji, Pani 

Jolanty Kabat – Sekretarza Komisji, Pani Celiny Ostrowskiej – Członka Komisji i Pani Mirosławy Poniatowskiej 

– Członka Komisji. W związku z powyższym zarządzeniem Nr 267/XII/2024 Burmistrza Gołdapi z dnia  

31 grudnia 2024 r. z dniem  1 stycznia 2025 r. została powołana Gminna Komisja Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych w Gołdapi w składzie: Pani Agnieszka Iwanowska – Przewodnicząca Komisji, Pani Małgorzata 

Tobolska – Sekretarz Komisji, oraz członków: Pani Agnieszka Jarzębowicz, Pani Katarzyna Miernik, Pani Alicja 

Tynecka, Pan Sławomir Saniuk.  

19. Zarządzeniem Nr 271/XII/2024 Burmistrza Gołdapi z dnia 31 grudnia 2024 r. został  zatwierdzony Plan Pracy 

Środowiskowego Domu Samopomocy „Słoneczny  Dom” w Gołdapi na 2025 rok. 

20. W dniu 07.01.2025 r. Gmina Gołdap złożyła oświadczenie o przyjęciu środków finansowych z Programu 

„Opieka Wytchnieniowa” dla jednostek samorządu terytorialnego - edycja 2025 na realizację zadania w łącznej 

wysokości 43 044,00 zł. 

21. Gmina Gołdap od 2018 r. realizuje program polityki zdrowotnej pn.”Poprawa dostępności  do świadczeń 

stomatologicznych dla dzieci i młodzieży w szkołach w 2018 r.” W ramach tego programu został wyposażony 

gabinet dentystyczny w Szkole Podstawowej nr 5 im. Noblistów Polskich w Gołdapi. Podmiot leczniczy 

ADAMED Lekarze Specjaliści Lucja Adamowicz Sergiusz Adamowicz Spółka Jawna na podstawie podpisanego 

z Gminą Gołdap Porozumienia o Współpracy zapewnia dostęp uczniom do świadczeń zdrowotnych z zakresu 

profilaktyki  i leczenia stomatologicznego. Wszystkie usługi zdrowotne świadczone są w ramach kontraktu  

z NFZ, który zawarł podmiot leczniczy. Liczba dzieci i młodzieży, którym udzielono świadczeń 

stomatologicznych w szkolnym gabinecie w roku 2024 – 1124. Liczba świadczeń udzielonych  na sprzęcie – 

4217. Gmina Gołdap przez okres 6 lat od dnia rozpoczęcia używania sprzętu  do dnia 31 stycznia każdego roku 

obowiązana jest przekazywać informację o sposobie wykorzystania sprzętu. Informacja do Ministerstwa Zdrowia 

została złożona w dniu 23.01.2025r. 

22. W dniu 21.01.2025 r. wniosek Gminy Gołdap złożony w ramach naboru w FEM.09.04-IZ.00-001/24 Priorytet  

9 Włączenie i integracja EFS+ Działanie 9.4 Usługi społeczne dla osób potrzebujących wsparcia w codziennym 

funkcjonowaniu pn. „Dzielni samodzielni” otrzymał dofinansowanie w kwocie 815 937,19 zł. Wartość projektu: 

858 881,25 zł z czego wkład własny 42 944,06 zł wniesie partner - Stowarzyszenie Dobry Start w Gołdapi.  
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W ramach projektu zaplanowano wsparcie dla 20 osób z niepełnosprawnościami i 10 opiekunów osób 

potrzebujących wsparcia.   

23. Dnia 8 stycznia 2025 r. zostało ogłoszone zapytanie ofertowe dot. wykonania usługi w zakresie przewozu 

mieszkańców na Cmentarz Komunalny. W wyniku przeprowadzonego zapytania ofertowego do realizacji 

zadania wybrano ofertę podmiotu: Przedsiębiorstwo Duet Plus Franciszek Kamiński, Plac Zwycięstwa 6, 19-500 

Gołdap, który zaproponował cenę brutto: 340,00 zł. Dowóz mieszkańców na Cmentarz Komunalny będzie 

odbywał się w każdą pierwszą sobotę miesiąca. Usługa będzie realizowana od 1 lutego 2025 r.  

24. Dnia 21 stycznia 2025 r. w Dzienniku Urzędowym Województwa Warmińsko-Mazurskiego (Poz. 414) została 

ogłoszona uchwała w sprawie wprowadzenia ograniczenia w godzinach nocnej sprzedaży napojów alkoholowych 

przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży na terenie Gminy Gołdap. Uchwała wejdzie w życie  

z dniem 5 lutego 2025 r. Oznacza to, że od tego dnia obowiązywać będzie na terenie Gminy Gołdap, w godzinach 

od 23:00 do 6:00 zakaz sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży, 

tj. w sklepach spożywczych, supermarketach, na stacjach benzynowych i w sklepach monopolowych.   

25. Dnia 2 stycznia 2025 r. została podpisana umowa  ws. określenia zasad opieki i zwrotu kosztów przejazdu 

niepełnosprawnego 6 latka do Niepublicznego Przedszkola „Zuchowa Przygoda”, Jabłońskie 12, 19-500 Gołdap. 

Na chwilę obecną Gmina Gołdap, realizując obowiązki wynikające z art. 32 ust. 6, art. 127 ust. 4 ustawy z dnia 

16 grudnia 2016 r. Prawo oświatowe, na rok szkolny 2024/2025, podpisała z rodzicami / opiekunami prawnymi 

niepełnosprawnych 5/6 latków oraz  uczniów: 16 umów o zwrot kosztów dowozu do przedszkola, szkoły. W tym 

dwoje uczniów dowożonych jest do szkoły gminy Olecko.  

26. Od 1 stycznia 2025 r. do dn. 23.01.2025 r. pracownicy urzędu złożyli w Centralnej Ewidencji i Informacji  

o Działalności Gospodarczej - 39 wniosków, tj.:   

Wniosek o wpis do CEIDG przedsiębiorcy – 4 wnioski,  

Wniosek o zmianę wpisu w CEIDG oraz innych danych – 22 wnioski,  

Wniosek o zawieszenie wykonywania działalności gospodarczej  - 7 wniosków, 

Wniosek o wznowienie wykonywania działalności gospodarczej – 3 wnioski, 

Wniosek o wykreślenie przedsiębiorcy z CEIDG – 3 wnioski.  

Wydział Obsługi Placówek Oświatowych 

1. Wydziale OPO wykonywano następujące zadania: Przygotowano 1 wniosek o udostępnienie informacji 

publicznej. Rozliczono 45 zwolnień lekarskich, wydano 12 zaświadczeń dla pracowników szkół, sporządzono 

63 aneksy dla umów, naliczono 22 listy płac dla 295 pracowników, rozliczono nadgodziny dla 189 nauczycieli, 

rozliczono 166 wniosków urlopowych, okolicznościowych itp., sporządzono jednorazowy dodatek uzupełniający 

dla nauczycieli za 2024 r., przygotowano 6 skierowań na badania okresowe, kontrolne, laryngologiczne i bhp, 

naliczono ‘’13’’ dla 286 pracowników obsługiwanych placówek, naliczono 4 nagrody 

jubileuszowe,  sporządzono sprawozdania do GUS ( Z05- Z06 ),  sporządzono 6 deklaracji  

do PFRON,   sporządzono  deklaracje rozliczeniowe do ZUS, założono 3 szt. akt osobowych dla nowo przyjętych 

pracowników, zgłoszono 3 nowych pracowników do ubezpieczenia, naliczono ZFŚS dla - 20 osób, na podstawie 

danych z archiwum wystawiano zaświadczenia  byłym pracownikom do celów emerytalno - rentowych, 

wypełniono 1 wniosek  o świadczenie rehabilitacyjne, sporządzono 3 umowy o pracę, sporządzono 1 świadectwo 

pracy, przygotowano informacje do SIO. Ponadto m.in. zgłaszano członków rodziny pracowników  

do ubezpieczenia, rozliczano ewidencję czasu pracy pracowników, naliczano dodatki motywacyjne  

dla nauczycieli, zgłaszano pracowników  do PPK, porządkowano dokumentację akt osobowych. Dokonywano 

bieżących opłat faktur, zus, podatków, składek PPK, wynagrodzeń, dokonano zwrotu 300 nadpłat  

za obiady,  rozliczano dotację z funduszu pomocowego na edukację dzieci z Ukrainy,  opisywano i księgowano 

faktury, dokumenty,  sprawdzano zgodności deklaracji zus, pit 4R  i składek PPK z księgami rachunkowymi, 

wystawiano faktury sprzedaży za wynajem pomieszczeń,  sporządzono JPK, przygotowano miesięczne 

sprawozdania za m-c grudzień 2024, przygotowano informację dla szkół do sporządzenia sprawozdania  

o zamówieniach publicznych, przygotowano informacje z wydatkowania środków ZFŚS w 2024 r., 

przygotowano kserokopie faktur za zakupione podręczniki i ćwiczenia dla wydziału OSS do rozliczenia dotacji 

podręcznikowej, przygotowano wnioski do zmian w planie finansowym, przygotowano informację z wykonania 

budżetu za rok 2024 do sprawozdań rocznych.  Ponadto  pracownicy Wydziału uczestniczyli w szkoleniach  

z rozliczenia projektów Erasmus+ oraz socjotechnik. 

Wydział ds. Administracyjnych 
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1. Do Urzędu Miejskiego w Gołdapi wpłynęły 3 zawiadomienia o zamiarze zorganizowania zgromadzenia – 

postępowanie uproszczone. Zgodnie z Ustawą Prawo o zgromadzeniach  na stronie podmiotowej w Biuletynie 

Informacji Publicznej  zostały udostępnione informacje  o miejscach i terminach zgromadzeń oraz powiadomiono 

Komendanta Powiatowej Policji w Gołdapi. 

2. Zgodnie z § ust. 1 Rozporządzenia Ministra Obrony Narodowej z dnia 27 listopada 2024 r. w sprawie kwalifikacji 

wojskowej, która ma być przeprowadzona w 2025 roku, wzywa się  do stawienia mężczyzn urodzonych w 2006 

r. oraz mężczyzn urodzonych w latach 2001 -2005, którzy nie posiadają określonej kategorii zdolności do czynnej 

służby wojskowej.   Termin kwalifikacji wojskowej w Powiecie gołdapskim przypada na dzień od 18 – 25 marca. 

W związku z powyższym  zostały sporządzone listy osób podlegających stawiennictwu, które zostały przesłane 

do Szefa Wojskowego Centrum Rekrutacji w Giżycku. Na terenie naszej Gminy zostały również wywieszone 

Obwieszczenia Wojewody Warmińsko – Mazurskiego z dnia 20 stycznia 2025 r. o przeprowadzeniu kwalifikacji 

wojskowej w 2025 roku. 

3. W dniu 27 stycznia o godz. 14:00 w sali nr 1 odbyło się spotkanie z Zarządem Ochotniczych Straży Pożarnych, 

na którym poruszono sprawy bieżące i przyszłe do realizacji w Ochotniczych Strażach Pożarnych: Górnem, 

Grabowie i Dunajku. Na spotkaniu poruszono również sprawę obchodów Dnia Strażaka, które odbędą  

się w Grabowie. Poinformowałem, że w tym roku nie będą przeznaczone z patronatu Burmistrza środki na ten 

cel, gdyż decyzją Radnych środki zaplanowane w budżecie na 2025 rok na patronat Burmistrza zostały 

przeznaczone na różne źródła pokrycia. W związku z powyższym Ochotnicza Straż Pożarna w ramach realizacji 

zadań 7 w związku ze świętem z okazji Dnia Strażaka, będzie musiała realizować zadania we własnym zakresie 

(np. pozyskać środki z zewnątrz).  

4. Do Urzędu Miejskiego w Gołdapi zostały zakupione komputery wraz z oprogramowaniem na kwotę 56 490,00 

zł. Jednocześnie nadmieniam, iż w dniu 24 września 2024 r. Rada Miejska w Gołdapi przyjęła uchwałę w sprawie 

zmiany budżetu Gminy Gołdap na 2024 rok, w tym zwiększenia planu wydatków w rozdziale 75023 o kwotę 

134 000,00 zł   na wniosek Kierownika Wydziału ds. Administracyjnych, celem wyposażenia stanowisk pracy  

w niezbędny sprzęt komputerowy i meble oraz na zakup materiałów niezbędnych do przeprowadzenia prac 

remontowych w pomieszczeniach urzędu. W ramach ww. środków zaplanowano m.in. zakup 10 sztuk 

komputerów z niezbędnym oprogramowaniem. Na sesji podkreślono wielokrotnie, iż przyjęte kwoty  

są szacunkowe, a ostateczne wykonanie będzie zależne od otrzymanych ofert, zaznaczono również,  iż potrzeby 

Urzędu są dużo większe i wydział wnioskował o wyższą kwotę. W związku z powyższym informuję, iż całość 

zadania została zrealizowana w łącznej kwocie: 

 135 989,45 zł, na co składa się: 

a) Zakup komputerów z oprogramowaniem na kwotę: 56 490,00 zł; 

b) Dostawa i montaż mebli na kwotę: 65 679,00 zł; 

c) Zakup foteli biurowych na kwotę: 4 305,00 zł; 

d) Materiały budowlane i wykończeniowe na kwotę: 9 515,45 zł. 

 

Wydział Dochodów i Egzekucji 

 

1. Przygotowywanie danych do sprawozdania: RB 27S, SP1 cz. A, RZ-5 oraz rozliczenia opłaty uzdrowiskowej,  

2. Przygotowanie odpisów aktualizujących dla należności wątpliwych w zakresie podatku od nieruchomości, 

rolnego, leśnego, od środków transportowych, mandatów oraz opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

3. Analiza należności przedawnionych podatku od nieruchomości, rolnego, leśnego, od środków transportowych, 

mandatów oraz opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi wraz kwalifikacją do odpisu z ksiąg 

rachunkowych  

4. Udział pracowników w pracach pełnej inwentaryzacji składników majątkowych stanowiących własność urzędu 

drogą spisu z natury 

5. Podjęcie działań zmierzających do wydania decyzji wymiarowych osób fizycznych na rok podatkowy 2025 

(aktualizacja ewidencji podatników, wprowadzenie  zmian geodezyjnych, uwzględnienie zestawień  

z powiatowego inspektoratu nadzoru budowlanego, aktualizacja stawek podatku na rok 2025, aktualizacja 

szablonów decyzji) oraz wprowadzenie wszystkich zmian mających wpływ na zmianę wysokości podatku  

w roku 2025, uruchomienie procesu zamknięcia roku 2024 
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6. Przygotowywanie się do pierwszego terminu składania wniosków o zwrot podatku akcyzowego zawartego  

w cenie oleju napędowego wykorzystywanego do produkcji rolnej przez gospodarstwa rolne (wydruk wniosków 

wraz z załącznikami, aktualizacja szablonów pism, stawek) 

7. Przyjmowanie deklaracji na podatek rolny, leśny od nieruchomości osób prawnych, na podatek od środków 

transportowych na rok 2025 oraz o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi (informowanie 

o stawkach, pomoc w wypełnianiu, przyjęto 236 deklaracji) 

8. Bieżąca obsługa mieszkańca osobista i telefoniczna oraz wydawanie zaświadczeń  

9. Księgowanie codzienne wpłat należnych podatków i opłat z wyciągu bankowego oraz wprowadzanie mandatów 

nałożonych przez straż miejską 

10.  Prowadzenie postępowań podatkowych: wydawanie decyzji ustalających i określających na podatek rolny, 

leśny, od nieruchomości i od środków transportowych 

11. Prowadzenie postepowań w zakresie stwierdzenia bądź odmowy nadpłaty w podatku lub opłatach lokalnych oraz 

w związku z udzieleniem ulgi w podatkach i opłacie za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

12. Prowadzenie działań zmierzających do wyegzekwowania zaległości w podatkach i opłatach za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi (wystawiono 125 upomnień  i 257 tytułów wykonawczych), współpraca z organami 

egzekucyjnymi (wystawianie zawiadomień o zmianie wysokości należności objętych tytułem wykonawczym, 

uzgadnianie aktualnego stanu zaległości, udzielanie odpowiedzi na pisma dotyczące zajęcia stanowiska  

w sprawie, umarzanie postepowań). 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła 10 minut przerwy – godz. 13:32 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wznowiła obrady – godz. 14:42 

 

Wydział Gospodarki Przestrzennej, Ochrony Środowiska i Nieruchomości 

 

1. Wojewoda opublikował trzy uchwały Rady Miejskiej w Gołdapi o nadaniu nazw trzem ulicom położonym w 

Gołdapi. Od 30 stycznia 2025 roku możemy posługiwać się nazwami: Wisławy Szymborskiej, Czesława Miłosza 

i Mikołaja Kopernika. 

2. W wydziale przyjmuje się zainteresowanych Programem Ciepłe Mieszkanie,  udziela się pomocy w wypełnianiu 

wniosków, rozpatruje się wnioski, weryfikuje i prowadzi całość spraw od udzielenia dotacji po jej końcowe 

rozliczenie 

3. Podsumowanie roczne w planowaniu przestrzennym w zakresie wydawania decyzji   o warunkach zabudowy i 

lokalizacji inwestycji celu publicznego i tak: 

- przeprowadzono 227 postępowań administracyjnych w sprawie wydania warunków zabudowy, 

-przeprowadzono 18 postępowań administracyjnych w sprawie wydania warunków lokalizacji inwestycji celu 

publicznego, co daje 21 decyzji miesięcznie. 

Wydano 450 zaświadczeń o przeznaczeniu w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego.  

4. 9 stycznia 2025 roku odbyło się  w Urzędzie Miejskim w Gołdapi   spotkanie ws omówienia projektu 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego obszaru położonego na zachód od ul. Gumbińskiej w 

obrębie ewidencyjnym Bałupiany. 

5. W zakresie dzierżaw:  

- Zawarto kilka umów dzierżaw na grunty  

-Zrealizowano rozliczenie miesiąca grudnia w ramach sprawozdania Rb27s, 

-Sporządzono wezwania do zapłaty dla osób zalegających z czynszem dzierżawnym, 

-Przyjęto i przekazano w użyczenie Domowi Kultury w Gołdapi świetlice wiejskie w Jabłońskich i Siedlisku.  

6. W zakresie  użytkowania wieczystego i przekształceń prawa użytkowania wieczystego w prawo własności.: 

-Prowadzone są działania z zakresu windykacji m. innymi wykonano: zestawienie Rb27 ; zestawienie 

zaległych należności z tytułu PWG i UWG, zestawienie należności długoterminowych; zestawienie i wysyłka 

potwierdzenia sald do kontrahentów prowadzących księgi rachunkowe; 

-Wystawiono faktury (zatwierdzanie faktur hipotecznych, wystawienie faktur a użytkowanie wieczyste oraz 

z tytułu opłaty przekształceniowej); 

-Przyjęto oraz weryfikowano wniosek o umieszczenie kąpieliska na terenie gminy Gołdap w wykazie 

kąpielisk; 
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-Udzielono informacji o wysokości opłaty przekształceniowej oraz za użytkowanie wieczyste; 

-Wystawiono zaświadczenia o wysokości i okresie pozostałym do zapłaty opłaty przekształceniowej oraz 

opłaty za użytkowanie wieczyste. 

7. W zakresie ochrony środowiska: 

-Zbieranie obszernych danych do sprawozdania z realizacji działań naprawczych wskazanych w Programie 

ochrony powietrza oraz planie działań krótkoterminowych w danym roku za rok poprzedni; 

-Złożenie sprawozdania kwartalnego (za IV kwartał 2024 roku) z działań Punktu Informacyjnego Programu 

Priorytetowego Czyste Powietrze wraz z wnioskiem o płatność; 

-Bieżące prowadzenie spraw związanych z wydaniem decyzji środowiskowych, wszczęcie nowych 

postępowań, opracowanie decyzji…; 

-Kontrole związane z wykonaniem decyzji nakazujących usunięcie odpadów; 

8. W zakresie sprzedaży nieruchomości: 

-Sporządzono sprawozdanie RB-27s za wykonane dochody, 

-Sporządzono zestawienie wartości księgowej gruntów, 

Przeprowadzono 3 przetargi na sprzedaż działek przy ul. Bocznej i Ustronie, 

-Sporządzono zarządzenia w sprawie ogłoszeń o III przetargach na sprzedaż nieruchomości, a także w sprawie 

przetargu ograniczonego do rolników indywidualnych na sprzedaż nieruchomości przy ul. Cmentarnej, 

-Zostały podjęte zarządzenia w sprawie sprzedaży w bezprzetargowym nieruchomości na rzecz 

użytkowników wieczystych oraz w sprawie zakupu nieruchomości położonej w m. Włosty od osoby fizycznej 

celem uregulowania przebiegu drogi gminnej. 

9. W zakresie gospodarki ściekowej i retencji: 

-Rozliczanie opłaty retencyjnej, 

-Kontrola nieruchomości w zakresie prawidłowości odprowadzania nieczystości ciekłych, 

-Zbieranie informacji do Programy Ochrony Powietrza w celach sprawozdawczych. 

10.  W zakresie wycinki drzew: 

-Bieżące prowadzenie spraw związanych z wydaniem decyzji i zgłoszeń na usunięcie drzew, wszczęcie 

nowych postępowań, opracowywanie decyzji, 

-Przyjmowanie zainteresowanych rozliczeniem Programu Czyste Powietrze, pomoc w wypełnianiu wniosków 

o płatność, 

-Kontrole związane z wykonaniem decyzji nakazujących usunięcie odpadów; 

-Zbieranie obszernych danych do sprawozdania z realizacji naprawczych w Programie ochrony powietrza. 

 

Wydział Współpracy, Komunikacji Społecznej i Funduszy Zewnętrznych 

 

1. Do 3 stycznia organizacje składały oferty w ogłoszonych otwartych konkursach ofert na realizację w formie 

wsparcia zadań publicznych Gminy Gołdap w 2025 roku. Na konkurs z zakresów: wypoczynek dzieci  

i młodzieży, organizacja spotkań edukacyjnych, upowszechnianie kultury, rozwój wspólnot i społeczności 

lokalnych, wspieranie i upowszechnianie kultury fizycznej, promocja i organizacja wolontariatu, działalność  

na rzecz organizacji pozarządowych – wpłynęło 12 ofert. Na konkurs z zakresu prowadzenia Centrum Informacji 

Turystycznej w Gołdapi – wpłynęła 1 oferta. Na konkurs z zakresu rozwoju sportu – wpłynęło 10 ofert.  

W ogłoszonych otwartych konkursach ofert do rozdysponowania z gminnych środków przeznaczono kwotę                 

do 606 000,00 zł. 

2. Do 10 stycznia kluby sportowe działające na terenie gminy Gołdap złożyły sprawozdania  z realizowanych zadań 

z zakresu rozwoju sportu w 2024 roku. W wyniku rozstrzygniętych   w 2024 roku dwóch konkursów ofert  

do 9 lokalnych klubów sportowych trafiły dotacje z gminy Gołdap w łącznej wysokości 260 000,00 zł.   

3. 22 stycznia odbyło się posiedzenie Gminnej Rady Sportu. Omówiono m.in. zadania i plan pracy Rady  

na 2025 rok. Rada Sportu zatwierdziła też sprawozdanie z działalności w 2024 roku. Kolejne posiedzenie 

zaplanowano na 20 marca. 

4. W ramach Stowarzyszenia Warmińsko-Mazurskich Gmin Pogranicza trwają prace w procedurze oceny nad 
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projektami złożonymi do Programu Fundusze Europejskie Warmii i Mazur 2021-2027:  ,,Uniwersytet Ludowy 

Pogranicza” – projekt edukacyjny skierowany do dorosłych w zakresie zdobycia kompetencji społecznych, 

kulturowych, zawodowych w trybie poza formalnym oraz ,,Młodzi kreatywni” – projekt edukacyjny skierowany 

do uczniów oraz nauczycieli w zakresie podniesienia kompetencji oraz aktywnych metod prowadzenia zajęć. 

5. Trwają prace w procedurze oceny - w porozumieniu z Augustowem i Druskiennikami - nad projektem 

,,Partnerstwo uzdrowisk dla rozwoju pogranicza”, który został złożony  w ograniczonym naborze wniosków  

na operacje o znaczeniu strategicznym (OSI) w ramach Programu Interreg VI-A Litwa-Polska 2021-2027. 

6. Wydział WKS opracowuje na każdy miesiąc kalendarz wydarzeń organizowanych w naszej gminie. Zapraszamy 

do współpracy: instytucje, organizacje pozarządowe, kluby sportowe  i inne podmioty, które mogą zgłaszać swoje 

wydarzenia i inicjatywy organizowane w naszej gminie. 

Urząd Stanu Cywilnego 

1. Na terenie Gminy Gołdap w grudniu urodziło się 12 dzieci, zaś zmarło 17 osób, 

2. W tut. USC sporządzono 8 aktów małżeństwa, zarejestrowano 5 rozwodów, 

3. Wydano 244 odpisów aktów stanu cywilnego, 

4. Przeniesiono 103 aktów z papierowych ksiąg do elektronicznego Rejestru Stanu Cywilnego, 

5. Wydano 2 decyzje w sprawie zmiany imienia/nazwiska, 

6. Zameldowano/wymeldowano 62 osoby, 

7. Wydano 3 decyzje w sprawach meldunkowych, 

8. Zastrzeżono numer PESEL 42 osobom, 

9. Wydano 131 dowodów osobistych. 

 

Straż Miejska 

W ostatnim okresie międzysesyjnym strażnicy Straży  Miejskiej w Gołdapi : 

1. Wykonywali patrole prewencyjne na terenie miasta i gminy Gołdap (piesze i zmotoryzowane) w godzinach 

dziennych i nocnych, sprawdzali między innymi na drogach wyposażenie rowerzystów i pieszych  

w obowiązkowe oświetlenie  i elementy odblaskowe po zmroku. 

2. Wykonywali kontrole porządkowe posesji pod kątem wyposażenia nieruchomości w szczelne zbiorniki  

na nieczystości ciekłe oraz oczyszczalnie ścieków, posiadania  dokumentacji z usuwania nieczystości ciekłych. 

3. Wykonali 1 dzienny patrol prewencyjny wspólny z funkcjonariuszami Policji, 

4. Kontrolowali nieruchomości pod kątem ewentualnego spalania odpadów. 

5. Zabezpieczali porządek publiczny w trakcie imprez na terenie Gołdapi. 

6. Wykonywali konwoje na potrzeby gminy Gołdap. 

7. Ujawniali  wykroczenia za które sprawcy zostali pouczeni lub ukarani mandatami karnymi. 

8. Prowadzili własne czynności wyjaśniające w sprawach o wykroczenia, 

9. Prowadzili czynności wyjaśniające w sprawach o wykroczenia wykonywane w ramach pomocy prawnej dla innej 

straży, 

10. Brali udział w pracach komisji inwentaryzacyjnych. 

11. Operatorzy monitoringu wizyjnego miejsc publicznych pełnili dyżury na 1 i 2  zmiany, zgłosili służbom  

31 interwencji dotyczących podejrzenia picia alkoholu w miejscach publicznych  i nieprawidłowego parkowania 

pojazdów. 

Radny Maciej Kordjak zapytał, jaki był tryb spotkania w Mażuciach, kto informował o tym spotkaniu. 

Radny Marek Zajaczkowski odpowiedział, że inicjatorem spotkania był sołtys Sołectwa Pietraszki i na jego 

prośbę zaprosił burmistrza. Spotkanie dotyczyło drogi powiatowej i zadrzewień tuż przy niej, dróg gminnych, 

jak również została poruszona sprawa świetlicy.  

Radny Andrzej Dołęga  zapytał, czego dotyczyło zamówienie publiczne przy ulicy Warszawskiej oraz którego 

miejsca konkretnie dotyczyło.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że przekaże link. W Biuletynie Informacji Publicznej 

dostępna jest zakładka: zamówienia publiczne w której cały schemat, wszystkie informacje, jak to zamówienie 

powinno być zrealizowane jest dostępne. Dokonano odbioru zadania pod tytułem: zagospodarowanie terenu przy 
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ulicy Warszawska 3 i 5 w Gołdapi. Wartość robót budowlanych wyniosła 99 094,29 zł brutto, tj. roboty ziemne, 

utwardzenie. 

Radny Andrzej Dołęga zapytał, czy zakres będzie obejmował jakieś zjazdy. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że jeżeli jest potrzeba można pójść na wizję lokalną. 

Jest to wjazd do Lewiatanu, pomiędzy dwoma blokami. 

Radny Marcin Urzędowski zapytał, czy coś z frakcją tekstylną udało się ustalić. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że w lutym  informacja zostanie przekazana.  

Radny Marcin Urzędowski zapytał, czy istnieje możliwość rozpisania przetargu, czy będzie rozbite na frakcje, 

czy zostanie tak jest w sprawie odbioru śmieci. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że jeszcze dziś przetarg trwa ale w bieżącym roku 

będzie odbywał się przetarg na odbiór odpadów. Rozważana jest możliwość odbioru odpadów tekstylnych przy 

odpadach wielkogabarytowych. 

Radny Maciej Kordjak   powiedział, że burmistrz w sprawozdaniu wspomniał o analizie naborów do których 

mogłaby przystąpić gmina. Zwrócił się o przesłanie radnym wyników analizy. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że analiza była pobieżna, nie był to formalny dokument. 

Radny Marcin Urzędowski  zapytał, odnośnie przekazania świetlicy w Jabłońskich pod dyspozycję Domu 

Kultury, czy jako sołectwo chęć skorzystania ze świetlicy mają kierować do Domu Kultury. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że do sołtysa, gdyż sołtys jest najważniejszym organem 

w świetlicy. 

Do pkt 5 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że okresie międzysesyjnym obradowały 

wszystkie komisje. Podczas tych posiedzeń był omawiany budżet, który został uchwalony 15 stycznia. 

Poszczególne Komisje procedowały skargi, omawiały plany pracy komisji, omówiły działalność 

Środowiskowego Dom Samopomocy oraz opiniowały uchwały. Radni Rady Miejskiej w okresie 

międzysesyjnym, oprócz posiedzeń i analiz dokumentów, uczestniczyli w wydarzeniach kulturalnych  

i edukacyjnych, które były organizowane przez Urząd Miejski w Gołdapi, jak również podległe jednostki. 

Wniosek o zabranie głosu o złożył pan Andrzej Tobolski. Wypowiedź mieszkańca na ostatniej sesji w dniu   

15 stycznia 2025 roku musiała być w pewnej  części zanonimizowana. Odczytała informację: Urząd Miejski  

w Gołdapi zdecydował się na anonimizację wypowiedzi mieszkańca w punkcie dotyczącym zarzutów kierowanych 

w stronę poprzedniego burmistrza Tomasza Rafała Luto. Według wewnętrznych ustaleń w Urzędzie Miejskim  

w Gołdapi wypowiedź nosi znamiona pomówienia. Jako Urząd Miejski w Gołdapi nie jesteśmy w posiadaniu 

takich informacji, nie mamy możliwości ich weryfikacji i nie jesteśmy stosownym organem w tej sprawie. 

Poinformowała mieszkańca, aby nie używał nazwisk i nie stosował pomówień. 

Do pkt 6 

1)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik DE Żanety Przyborowskiej  

o przedstawienie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty 

uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

Kierownik DE Żaneta Przyborowska przedstawiła projekt uchwały. 

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały zmieniająca uchwałę 

w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz określenia inkasentów 

i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

zmieniająca uchwałę w sprawie wprowadzenia zarządzenia poboru opłaty uzdrowiskowej w drodze inkasa oraz 

określenia inkasentów i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Dołęga, Andrzej Gutowski, Wojciech Hołdyński,  

Kamil Markowski, Janina Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 
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NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

Uchwała Nr XVII/101/2025 

 

2)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do kierownik GPO Beaty Kołakowskiej   

o przedstawienie projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym  

się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy Gołdap. 

Kierownik GPO Beata Kołakowska poinformowała, że w dniu wczorajszym radni otrzymali autopoprawkę  

w zakresie:  §9 pkt 4, zmieniona data 30 czerwiec 2033. W §9 pkt 7 po słowach pomoc de minimis dodaje się 

pomoc de minimis w rolnictwie. W §9 pkt 7 siódmy ppkt 2 na końcu zdania dodaje się albo informacje określone 

w Rozporządzeniu Rady Ministrów z dnia 11 czerwca 2010 roku w sprawie informacji składanych przez podmioty 

ubiegające się o pomoc de minimis w rolnictwie lub rybołówstwie. Dziennik Urzędowy nr 121 z 2010 roku,  

poz. 810. I w pkt 8 tego paragrafu po słowach podmiot ubiegający się o pomoc de minimis wykreśla się słowa  

w rolnictwie lub. Pozostałe punkty uchwały pozostają bez zmian.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie określenia 

zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym 

do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym na terenie Gminy 

Gołdap. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku 

wpisanym do rejestru zabytków lub znajdującym się w gminnej ewidencji zabytków, usytuowanym  

na terenie Gminy Gołdap 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Dołęga, Andrzej Gutowski, Wojciech Hołdyński,  

Kamil Markowski, Janina Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko , Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

Uchwała Nr XVII/102/2025 

3)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

Andrzeja Dołegi o przedstawienie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej 

Rady Miejskiej w Gołdapi na 2025 rok.  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Dołęga przedstawił plan pracy.  

Uwag nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2025 rok. 

W głosowaniu jawnym głosami 12 za uchwała została podjęta.  

Głosowano w sprawie: 

zatwierdzenia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Gołdapi na 2025 rok 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (12) 

Maciej Kordjak, Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Dołęga, Andrzej Gutowski, Wojciech Hołdyński,  

Kamil Markowski, Janina Pietrewicz, Tomasz Popławski, Zofia Syperek, Marcin Urzędowski, Monika Wałejko, 

Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko, Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

Uchwała Nr XVII/103/2025 

4)  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się do przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków 

i Petycji Wojciecha Hołdyńskiego o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi z dnia  

15 listopada 2024 r. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński przedstawił skargę dotyczącą 

przeprowadzonego konkursu na stanowisko ds. fotografii w Domu Kultury w Gołdapi. Skarżący w piśmie 

wskazał, że ma poważne wątpliwości co do tego, czy osoba, która została wybrana na stanowisko, spełnia 

wszystkie wymogi formalne określone w ogłoszeniu o naborze. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji wypracowała 

stanowisko o uznaniu skargi za bezzasadną. 

Skarżący wyraził opinię, że dyrektor zrobiła wyższy próg dla pewnego kandydata. Jeżeli ktoś nie spełnia 

warunków, nie chodzi o formalne ale takich nawet zawodowe, to powinno być to poddane głosowaniu. Jako 

zwyczajny mieszkaniec Gołdapi, mając takie wątpliwości, ma prawo żądać dokumentów, które na przykład 

Komisja Rekrutacyjna niby posiada. Jeżeli Komisja Rekrutacyjna nie posiada żadnych dokumentów oznacza  

to, że to w ogóle nie miało miejsca.  

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński odpowiedział, że dyrektor wskazała 

w dokumentach o naborze również wykształcenie średnie a w zakresie  udostępniania dokumentów na komisji 

w obecności skarżącego  była odczytana opinia radcy prawnego w tym zakresie.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że dokumenty dotyczące danego kandydata do pracy  

nie zostały przekazane komisji, dla osób z zewnątrz ze względu na informacje i opinie, które uzyskała dyrektor  

w toku tego postępowania. Dyrektor Domu Kultury wystąpiła również o opinię do inspektora ochrony danych 

osobowych oraz do biura prawnego. Wskazano, że takich dokumentów nie można przekazać. 

Skarżący powiedział, że dostał informację, że takie rzeczy muszą zostać przedstawione, zwłaszcza 

kontrkandydatowi. Nie tylko jako kontrkandydatowi, ale każdy mieszkaniec Gołdapi ma prawo zweryfikować 

takie rzeczy. Oczywiście przy pomocy prawnej. I nie jest to tak do końca, że przychodzi osoba skarżąca, tylko 

jako osoba, która jest zaniepokojona pewnymi procedurami i te dokumenty muszą mi zostać przedstawione.  

Nie ma coś takiego, że mieszkaniec, który płaci z własnej kieszeni za takie usługi, nie ma prawa niczego 

sprawdzić. Skarżącego nie interesują informacje prywatne tylko nabór i informacje jawne na ten temat. 

Przewodnicząca Komisji Konkursowej powiedziała, że komisja rekrutacyjna otwierała wszystkie dokumenty 

i wszystkie dokumenty były przeglądane. To nie jest tak, jak tutaj skarżący stwierdził, że jakiś dokumentów nie 

było. Wszystkie dokumenty, zgodnie z protokołem były odznaczane. Dwóch kandydatów nie spełniło wszystkich 

wymagań formalnych, nie było wszystkich dokumentów. Skarżącemu zapewne chodzi o jakieś fotografie, 

zdjęcia. Tego nie było w wymogach do naboru.  

Skarżący odpowiedział, że to jest dziwne, bo na własne uszy słyszał, że żadnych dokumentów nie było a teraz 

jest stwierdzenie, że wszystkie dokumenty były. Nie było rozmów o projektach, zdjęciach. Przewodnicząca 

Komisji Konkursowej stwierdziła przy członkach KSWiP, że żadnych dokumentów nie dostarczono na drugi 

etap rekrutacji. Jako kontrkandydat i mieszkaniec chciałby zobaczyć te dokumenty, bo jeżeli one istnieją  

to fizycznie chciałby je zobaczyć, a jeżeli one nie istnieją, to znaczy, że nie zostały formalne warunki spełnione 

w drugim etapie. Papier przyjmie wszystko i wszystko można przepchnąć ale na to muszą być jeszcze dowody.  

Przewodnicząca Rady  Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że zgodnie z opinią uzyskaną przez Komisję 

Skarg, Wniosków i Petycji nie można udostępnić tych dokumentów. Zapytała przewodniczącego KSWiP,  

czy było stwierdzenie ze strony przewodniczącej Komisji Konkursowej, że nie ma takich dokumentów. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński odpowiedział, że pierwszy  

raz o tym słyszy. Dodał, że wątpliwość może wynikać z tego, że przewodnicząca komisji powiedziała,  

że dokumentacji fotograficznej nie było dołączonej do dokumentów aplikacyjnych. Takie dokumenty nie były 

wymagane i nie były dołączone.  

Skarżący  powiedział, że teraz jest taka sytuacja i się tłumaczy, że chodziło o zdjęcia lub jakieś projekty. Było 

powiedziane o dokumentach a nie o projektach czy zdjęciach, bo projekty a dokumenty to są dwie różne rzeczy. 

Zdaje sobie sprawę, że są pewne techniczne kwestie, więc po raz kolejny prosi o te dokumenty i wie, że mogą 

być udostępnione.  

Przewodnicząca Komisji Konkursowej powiedziała, że wszystkie dokumenty niezbędne do przeprowadzenia 

rekrutacji pod względem formalnym były przedstawione. Są wszystkie dyplomy, które były potrzebne, wszelkie 

oświadczenia.  
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Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński  powiedział, że  skarżący zawsze 

może złożyć wniosek do administratora danych osobowych, czyli do dyrektor Domu Kultury, odnośnie 

udostępnienia tych dokumentów. Dyrektor będzie musiała się ustosunkować do tego wniosku. Jako komisja  

nie są władni w tym zakresie.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz poddała pod głosowanie projekt uchwały w sprawie 

rozpatrzenia skargi z dnia 15 listopada 2024 r.  

W głosowaniu jawnym głosami 9 za, 3 wstrzymującymi się uchwała została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia skargi z dnia 15 listopada 2024 r. 

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Wioletta Anuszkiewicz, Andrzej Gutowski , Wojciech Hołdyński, Kamil Markowski, Janina Pietrewicz, 

Tomasz Popławski , Zofia Syperek, Monika Wałejko, Marek Zajączkowski 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Maciej Kordjak , Andrzej Dołęga, Marcin Urzędowski 

BRAK GŁOSU (0) 

NIEOBECNI (3) 

Zbigniew Makarewicz, Paweł Perko , Sylwia Wrzesień-Kisielewska 

Uchwała Nr XVII/104/2025 

Do pkt 7  

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Andrzej Dołęga przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji 

Rewizyjnej za 2024 rok.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zarządziła przerwę w obradach – godz. 15:01 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz wznowiła obrady – godz. 15:11           

Do pkt 8 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Wojciech Hołdyński przedstawił sprawozdanie  

z działalności Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2024 rok.  

Do pkt 9  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że nie zostały przesłane dokumenty dotyczące rozmów 

ugodowych oraz będące w toku postępowań sądowych lub też innych postępowań dziedzinowych, które dzieją 

się i dotyczą sytuacji Zakładu Przyrodoleczniczego. Kontynuacja zastosowanych warstw dachu i przedłożonej 

przez wykonawcę oceny. Zgodnie ze stanowiskiem Państwowej Straży Pożarnej, będącym wynikiem złożonego 

przez gminę zapytania (wniosku) w zakresie respektowanych przy odbiorze końcowym dokumentów  

dla zmienionych warstw dachu, do odbioru należy przedłożyć, cyt.: Dodatkowo informuję, że wszelkie zmiany  

w projekcie budowlanym powinny być nanoszone przez projektanta posiadającego uprawnienia określonej 

branży. Ponadto jeżeli projektant wymagał uzgodnienia z rzeczoznawcą ds. zabezpieczeń przeciwpożarowych 

wszelkie zmiany w projekcie należy uzgodnić z rzeczoznawcą. W zakresie zmiany warstw dachu gmina dysponuje 

otrzymaną we wrześniu ubiegłego roku, od byłego wykonawcy ocenę rozwiązań technicznych w zakresie 

bezpieczeństwa pożarowego numer LBO-036-O/24, uzupełnioną z dniem 18 grudnia 2024 roku o adnotację 

drugiego kierownika budowy. Została wysłana dokumentacja do kierownika budowy. Wystąpił z prośbą, żeby 

ten dokument uzupełnił pierwszy kierownik budowy, który pracował faktycznie w momencie wbudowywania 

tych warstw dachu na budowie. Do dnia dzisiejszego takiej adnotacji nie ma ale z pełnomocnikiem wykonawcy 

prowadzi rozmowy, rozmawia na ten temat i zapadła gwarancja, że istnieje możliwość otrzymania. Faktycznego 

dokumentu jeszcze gmina nie posiada. Projektant Piotr Marcinkowski ma wątpliwości co do poprawności  

i nie dokona kwalifikacji zmian , jako zmian nieistotnych, w myśl Prawa Budowlanego. Podstawą dla dokonania 

takiej kwalifikacji jest uzgodnienie zmienionych warstw przez rzeczoznawcę ds. zabezpieczeń 

przeciwpożarowych, który to może dokonać takiego uzgodnienia po zbadaniu odporności ogniowej przegrody 

dachu przez akredytowaną jednostkę, taką jak Instytut Techniki Budowlanej. Została ona także skonsultowana  

z głównym komendantem Państwowej Straży Pożarnej w Warszawie w zakresie oceny poprawności 

przedłożonego opracowania. Jak wynika z treści udzielonej odpowiedzi, opracowanie techniczne przygotowane 

na potrzeby podmiotu zlecającego, którego przedmiot i forma nie wynika z przepisów dotyczących ochrony 

przeciwpożarowej, nie podlega nadzorowi organom Państwowej Straży Pożarnej. Została jeszcze skonsultowana, 

z Głównym Urzędem Nadzoru Budowlanego w Warszawie w zakresie uznania wykonanego wyrobu zamiennych 

warstw dachu jako jednostkowo zastosowanych w myśl art. 10 o wyrobach budowlanych, do którego to zapis 
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przedłożonej oceny przez byłego wykonawcę odsyła. Główny Urząd Nadzoru Budowlanego w Warszawie 

szczegółowo opisał instytucje wyrobu budowlanego, dopuszczonego do jednostkowego zastosowania  

w obiektach budowlanych. Wykonawca nie uzupełnił przedłożonej oceny rozwiązania technicznego w zakresie 

bezpieczeństwa przeciwpożarowego o wskazane wymagania przepisami dokumenty. Przepis art. 10 ustawy 

znajduje zastosowanie w szczególnych przypadkach. Co do zasady dotyczy on bowiem wyrobów 

zaprojektowanych i wytworzonych z uwagi na specjalne potrzeby, wytworzonych dla jednego konkretnego 

przypadku zastosowania, wymagających często od jego producenta dostosowania urządzeń produkcyjnych  

do ich wytworzenia tak, aby mogły być zastosowane w tym obiekcie. Zważywszy na powyższe, gmina podjęła 

działania w kierunku zlecenia badania odporności ogniowej dachu, których pozytywny wynik byłby podstawą 

dokonania uzgodnień dla zamienionych warstw przez rzeczoznawcę do spraw zabezpieczeń przeciwpożarowych 

oraz kwalifikacji zmian przez projektanta jako zmian nieistotnych. Zgodnie z ofertą Instytutu Techniki 

Budowlanej, Zakład Badań Ogniowych, warunkiem określenia koniecznym ustalenia terminu badania jest 

uzyskanie przez laboratorium kompletnego i zatwierdzonego projektu elementu próbnego, czyli projektu  

„kanapki” dachu, zgodnie z wymaganymi metodami badawczymi. Gmina Gołdap podjęła intensywne działania 

celem znalezienia wykonawcy prac projektowych dotyczących wskazanego elementu próbnego. W ramach tych 

działań prowadzono rozmowy z wieloma firmami. Proces poszukiwań obejmował zarówno wysłanie zapytania 

drogą mailową, jak i prowadzenie rozmów telefonicznych. Niestety większość firm po informacji, że projekt 

dotyczy Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi, wykazywała brak zainteresowania lub proponowała odległy 

termin realizacji. Jednocześnie prowadzono rozeznanie cenowe wśród firm współpracującym z laboratorium  

w zakresie terminów i kosztów wykonania montażu elementu próbnego, których koszt oscyluje w granicy około 

40 000 zł. Wskazana wycena nie zawiera kosztów materiałów dla warstwy dachu, które docelowo zostaną 

zakupione z rynku w przypadku dostępności bądź pobrania próbki z obiektu. Trzeba by było albo wyciąć  

z budowy materiał, albo pozyskać identyczny materiał, który będzie posiadał identyczne parametry techniczne. 

4 listopada 2024 roku podjęte zostało stanowisko Rady Miejskiej dotyczące realizacji inwestycji budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego w Gołdapi, zgodnie z którym dalsza realizacja projektu jest nieuzasadniona ekonomicznie 

z uwagi na przyjęcie nierealnych założeń w studium wykonalności oraz analizie finansowej. Kontynuacja 

projektu z dofinansowaniem jest możliwa jedynie pod warunkiem urealnienia wskaźników zawartych  

w złożonym wniosku oraz zmiany warunków realizacji zawartej umowy. 18 listopada 2024 roku Gmina Gołdap 

otrzymała zgodę Zarządu Województwa Warmińsko-Mazurskiego na zmianę ostatecznych terminów  

dla spełnienia przez gminę warunków dla uznania jej projektu jako niefunkcjonującego. Nowe terminy 

przewidują dostarczenie umów z wykonawcami oraz złożenie wniosku o płatność końcową do maja 2025 roku. 

Na przełomie listopada/grudnia 2024 roku dokonano analizy pierwotnych założeń, które były formułowane  

w roku 2017, przyjętych we wniosku o dofinansowanie oraz studium wykonalności projektu pod kątem bieżącej 

sytuacji oraz funkcjonowania Zakładu Przyrodoleczniczego w przyszłości. Najkorzystniejszym rozwiązaniem  

z punktu widzenia przyszłego funkcjonowania Zakładu Przyrodoleczniczego byłoby powierzenie zarządzania 

zakładem nieodpłatnie, ewentualnie za wynagrodzeniem za prowadzenie podmiotowi zewnętrznemu, który 

prowadziłby działalność mieszaną. Mowa o działalności gospodarczej, pobieraniu należności  

od osób prywatnych, mieszkańców, turystów w postaci biletów wstępu, czynności opodatkowane, działalność 

niegospodarcza, kontrakt z Narodowym Funduszem Zdrowia, działalność nieopodatkowania. Powyższe pod 

kątem otrzymanego dofinansowania założenia wymagają zbadania kwalifikowalności VAT-u oraz 

przeprowadzenia testu pomocy publicznej. Aktualnie gmina przygotowuje wniosek do Krajowej Izby Skarbowej 

o wydanie indywidualnej interpretacji prawa podatkowego dla zdarzenia przyszłego, jakim jest przekazanie 

zarządzania zakładem podmiotowi zewnętrznemu. Mowa jest o operatorze. 9 stycznia 2025 roku zostało 

wystosowane pismo do Urzędu Marszałkowskiego w zakresie wprowadzenia zmiany urealnienia źródeł 

przychodów, wprowadzenia usług medycznych w ramach publicznego systemu opieki zdrowotnej kontraktowej 

z Narodowego Funduszu Zdrowia, zmiany wskaźników rezultatu w zakresie zatrudnienia i sposobu pomiaru 

wskaźników rezultatów dotyczących liczby osób korzystających, przekazania infrastruktury w zarządzanie 

podmiotowi zewnętrznemu, przyszłościowego wprowadzenia zmian mających na celu minimalizację kosztów 

eksploatacyjnych typu założenie instalacji fotowoltaicznych, przesunięcie środków z budowy Zakładu 

Przyrodoleczniczego na Promenadę Zdrojową celem zrefundowania w płatności końcowej dodatkowych 

środków. 10 stycznia 2025 roku Departament Europejskich Funduszy Rozwoju Regionalnego zwrócił  

się z prośbą o dostarczenie dokumentów do 30 kwietnia 2025 roku, umów z wykonawcami na wszystkie zadania 

w projekcie z których będzie wynikać, że projekt został w pełni wdrożony, wykazanie posiadanych środków 

finansowych na realizację projektu, tzn. na wydatki ponoszone po 31 grudnia 2023 roku. 15 stycznia 2025 roku 

w projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2025-2036, przedstawionym przez Burmistrza Gołdapi, 

zaplanowano przedsięwzięcie pod tytułem: budowa Zakładu Przyrodoleczniczego w uzdrowisku Gołdap. 

Ustalono limity zobowiązań w kwocie 19 000 000,00 zł, w tym limit ustalony na rok 2025 - kwota  
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7 900 000,00 zł i w 2026 roku – 11 100 000,00 zł. Podczas XVI sesji Rady Miejskiej w Gołdapi na wniosek 

radnego Macieja Kordjaka dokonana została zmiana limitu na rok 2026 z 11 100 000,00 zł na 0 złotych.  

Na wniosek radnego utworzono nową pozycję pod tytułem: modernizacja oczyszczalni ścieków w Gołdapi przy 

przepompowni ścieków przy ulicy Żeromskiego z realizacją w latach 2025-2026 z limitem 11 100 000,00 zł.  

22 stycznia 2025 roku poinformowany został Zarząd Województwa Warmińsko-Mazurskiego oraz Departament 

Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego Urzędu Marszałkowskiego o aktualnych zagrożeniach  

w powodzeniu projektu, ryzyku niewywiązania się z nałożonych warunków a w konsekwencji - 

prawdopodobnym wystąpieniu gminy o rozwiązanie umowy lub też rozwiązanie umowy w różnych wariantach. 

Dokumentacja umowy określi, w jakiej formie można taką umowę rozwiązać. Celem poznania konsekwencji 

rozwiązania umowy zadano następujące pytanie: Czy powyższe będzie miało działanie też wpływ na możliwość 

ubiegania się gminy o dofinansowanie projektów w ramach Funduszy Europejskich dla Warmii i Mazur na lata 

2021-2027, Czy gmina zobligowana będzie do jednorazowego zwrotu pobranego dofinansowania wraz  

z należytymi odsetkami? Czy istnieje możliwość rozłożenia na raty i czy gmina musi się liczyć z dodatkową opłatą 

w tym zakresie? czy jest możliwość umorzenia odsetek w całości lub części? Jeżeli tak, to jakie kryteria należy 

spełnić? Postępowanie sądowe  z powództwa byłego wykonawcy przed Sądem Okręgowym w Białymstoku,  

w VII Wydziale Gospodarczym. W odpowiedzi na złożone przez Gminę Gołdap pismo z dnia 7 października 

2024 roku, zarzuty do opinii biegłego, ustalające wysokość należnego powodom wynagrodzenia  

w dniu 7 stycznia 2025 roku, do sądu wpłynęła opinia uzupełniająca numer 3 w której biegły po uwzględnieniu 

uwag gminy skorygował wartość prac naprawczych do wysokości 153 463,55 zł. Wyjaśnił, że wartość prac 

wykonanych ustaloną na podstawie zabezpieczonego dowodu (18 363 788,61 zł brutto) wzrosła do kwoty  

20 120 085,22 zł brutto, w związku z dostarczeniem przez byłego wykonawcę dokumentów. Wobec braku wiedzy 

na temat owych dokumentów, brak wpływu do sądu oraz w dalszym ciągu brak przedłożonego przez biegłego 

kosztorysu dla wyliczenia wynagrodzenia, Gmina Gołdap pismem z dnia 24 stycznia 2024 roku złożyła zarzuty 

do opinii, wnosząc w szczególności: o złożenie przez biegłego kosztorysów wykonanych przez powoda prac  

na wyliczoną przez biegłego wartość, wskazanie i przekazanie pozwanemu dokumentów, jakie złożył powód, 

które zdaniem biegłego powodują zwiększenie wynagrodzenia powoda. Takie dokumenty nie zostały w toku 

rozprawy złożone i pełnomocnik gminy poinformował, że nie ma takich dokumentów i wystosował wniosek aby 

takie dokumenty zostały zrobione. Padały pytania o inne sprawy, które toczą się z powództwa Gminy Gołdap. 

Pozwem datowanym na 30 maja 2023 roku Gmina Gołdap za pośrednictwem pełnomocnika wniosła do Sądu 

Okręgowego w Białymstoku, Sąd Gospodarczy, pozew o zasądzenie kwoty 1 390 630,91 zł wraz z odsetkami  

i kosztami procesu od PZU SA, ubezpieczyciela, byłych wykonawców robót z gwarancji ubezpieczeniowej 

przedstawionej przez nich przy podpisywaniu umowy z gminą. 19 stycznia 2024 roku sąd zasądził dochodzoną 

pozwem kwotę, PZU SA złożyła apelację, sprawa w drugiej instancji toczy się cały czas. Sprawa z powództwa 

Gminy Gołdap. Wnioskiem datowanym na 18 grudnia 2024 roku Gmina Gołdap za pośrednictwem 

pełnomocnika wniosła do Sądu Rejonowego w Suwałkach o zawezwanie do próby ugodowej - byłego 

wykonawcy w sprawie zapłaty na rzecz Gminy Gołdap kary umownej w wysokości 1 258 189,88 zł wraz  

z odsetkami ustawowymi za opóźnienia liczonymi od dnia 21 października 2021 roku. Sąd wyznaczył rozprawę 

na 12 lutego 2025 roku, przy czym w odpowiedzi na wniosek pełnomocnik byłego wykonawcy oświadczył,  

że nie widzi możliwości zawarcia ugody w sprawie. Pozwem datowanym na 18 grudnia 2024 roku, Gmina 

Gołdap za pośrednictwem pełnomocnika wniosła do Sądu Rejonowego w Suwałkach, Sąd Gospodarczy, pozew 

o zasądzenie od byłego inspektora nadzoru inwestorskiego nad budową Zakładu Przyrodoleczniczego, Pana 

Marka Gierasimiuka, prowadzącego działalność gospodarczą Budomark Marek Gierasimiuk, na rzecz Gminy 

Gołdap kwotę 72 110,51 zł wraz z odsetkami ustawowymi za opóźnienia, powiększoną o koszty procesu.  

Na kwotę tą składa się 19 600,00 zł tytułem kary umownej za odstąpienie przez gminę od umowy z przyczyn 

leżących po stronie inspektora oraz 52 510,51 zł z tytułu utraconego dofinansowania na wynagrodzenie 

inspektora. 9 stycznia 2025 roku sąd wydał nakaz zapłaty w postępowaniu upominawczym i nakazał pozwanemu 

zapłacenie w/w kwoty. Sprawa jest nieprawomocna. Zgodnie ze wskazaniami i sugestiami, jakie padły podczas 

sesji Rady Miejskiej w Gołdapi w dniu 4 listopada 2024 roku, pismem z dnia 12 listopada 2024 roku Gmina 

Gołdap powróciła do rozmów ugodowych z byłym wykonawcą. Pierwsze spotkanie odbyło się w dniu  

27 listopada 2024 roku w Urzędzie Miejskim w Gołdapi. W spotkaniu uczestniczyli pełnomocnicy stron, 

pracownicy urzędu i burmistrz. W konsekwencji poczynionych rozmów ugodowych 29 listopada 2024 roku 

Gmina Gołdap przedstawia wstępne stanowisko, oferując zapłatę na rzecz byłego wykonawcy kwotę 

3 800 000,00 zł płatnej do końca stycznia 2025 roku. Wskazana kwota stanowić miała kompleksowe rozliczenie 

pomiędzy stronami w zawisłym postępowaniu sądowym przed Sądem Okręgowym w Białymstoku o sygnaturze 

akt 7GC/35621. Oczekiwaniem gminy w ramach ugody było również dostarczenie przez byłego wykonawcę 

brakujących dokumentów z adnotacją kierownika budowy o ich wbudowaniu na zadaniu oraz uzupełnienie 

dotychczasowej dokumentacji o wskazaną adnotację. Z kolei w zakresie oceny dla warstw dachu oczekiwaniem 
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gminy było uzupełnienie jej o dokumenty stanowiące podstawę oceny wbudowania materiału oraz dokumenty 

dla uznania jednostkowego zastosowania materiałów użytych do wykonania konkretnych warstw dachu.  

W konsekwencji poczynionych rozmów ugodowych 2 grudnia 2024 roku pełnomocnik wykonawcy przedstawia 

stanowisko, zgodnie z którym nie widzi on możliwości zaakceptowania złożonej propozycji ze względu na zbyt 

niską kwotę. Dodatkowo ze strony wykonawcy pojawiają się dodatkowe warunki zawarcia ugody, odstąpienie 

przez gminę dochodzenia roszczeń z gwarancji. Jednocześnie w tym samym piśmie były wykonawca postuluje 

o usystematyzowanie wykazu brakujących dokumentów oraz odniesienie się do przedłożonego wyliczenia 

wysokości wynagrodzenia oszacowanego przez biegłego na kwotę ponad 5 000 000,00 zł. W okresie od 2 grudnia 

do 8 stycznia 2025 roku nie doszło do kolejnych spotkań. Prowadzono korespondencję, zgodnie z którą 

wykonawca nie zaoferował własnej propozycji w zakresie kwoty ugody poza odrzuceniem i kwestionowaniem 

zaproponowanej przez gminę. Dopiero pismem z dnia 8 stycznia 2025 roku poznawane są kwotowe oczekiwania 

drugiej strony w zakresie zapłaty kwoty 7 000 000,00 zł oraz zwrotu kosztów, jakie wykonawca poniósł  

w sprawie. Poza powyższym oczekiwania Gminy Gołdap miałyby również zostać zrzeczone, dochodzenie 

swoich należności w zakresie naliczonych kar umownych na kwotę ponad 2 500 000,00 zł. Tutaj należy zwrócić 

uwagę, że w konsekwencji poczynionych rozmów ugodowych w zakresie pozostałych warunków ugody 

wykonawca uzupełnił wyłącznie przedłożoną ocenie dla warstw dachu o adnotację kierownika o wbudowaniu 

materiałów, co jest przedmiotem dalszych wyjaśnień. Z kolei w zakresie dokumentów, które wykonawca miałby 

dodatkowo złożyć, gmina zaproponowała spotkanie, ponieważ uznano, że lepiej by było się spotkać, żeby osoby 

techniczne ze strony wykonawcy i ze strony zamawiającego spotkały się. Do takiego spotkania nie doszło, 

ponieważ druga strona nie przyjęła propozycji. Na dniach w niedalekim czasie planowane jest, mimo tego,  

że pismem z dnia 8 stycznia 2025 roku, kierowanym przez pełnomocnika wykonawcy, otrzymano informację  

o zakończeniu rozmów ugodowych, to dalej gmina podchodzi do rozmów ugodowych. Gmina zadeklarowała, 

 że dotrze lista uzupełnień dokumentów w jednym pliku, ponieważ dotychczas to był plik z wieloma zakładkami. 

W ramach Zakładu Przyrodoleczniczego toczą się także inne postępowania przed innymi instytucjami. Mowa  

o prokuraturze i Centralnym Biurze Antykorupcyjnym. W dniu 12 września 2024 roku Sąd Rejonowy w Olecku, 

po rozpoznaniu złożonych zażaleń, zarówno ze strony pełnomocnika zawiadamiającego, jak i pokrzywdzonej 

Gminy Gołdap, postanowił uwzględnić zażalenie i zaskarżenie postanowienia Prokuratury Okręgowej  

w Suwałkach z dnia 5 kwietnia 2024 roku uchylić. Aktualnie Delegatura CBA w Białymstoku prowadzi śledztwo 

nadzorowane przez Prokuraturę Okręgową w Suwałkach. Planowane są przesłuchania i konfrontacje byłego 

burmistrza, pracowników urzędu ze stroną przeciwną.  

Radny Marek Zajączkowski opuścił posiedzenie -  godz. 15:57 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że były burmistrz, który w sprawie odgrywa najważniejszą rolę, 

zdezerterował i nie podejmuje żadnej korespondencji. Nie będzie uczestniczył w konfrontacjach,  

co jest zablokowaniem dalszej działalności CBA. 

Radny Maciej Kordjak  zapytał burmistrza, gdzie są obiecane 22 000 000,00 zł  środków zewnętrznych.  

W prezentacjach pokazane były środki na dokończenie inwestycji, tylko że tych środków nie ma. Te środki nie 

zostały zaplanowane w budżecie na ten rok. Środki zaplanowane w Wieloletniej Prognozie Finansowej na rok 

2026 były środkami wirtualnymi. Zapytał, skąd miałyby pochodzić 11 100 000,00 zł. Nie ma tej informacji, nie 

była ona wskazana tylko po prostu była wpisana kwota, nie udostępniona radnym w przedstawionym projekcie 

budżetu, wrzucona jako autopoprawka na tydzień przed sesją budżetową.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że skarbnik przekazywała informację o tej omyłce,  

o autopoprawce w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Było założenie, żeby dokończyć inwestycję a więc budżet 

na 2026 rok będzie planowany dopiero pod koniec tego roku. Radny powiedział, że obiecał w kampanii 

wyborczej 22 000 000,00 zł  środków zewnętrznych ale nie pamięta, żeby takie słowo padło jasno z jego ust i też 

osób, które odwiedzały Gołdap, że to będzie konkretna kwota. Niezależnie czy byłby burmistrzem, czy nie  

to dokładałby należytej staranności i osoby, które walczą o to, żeby te środki się pojawiły, szukają nowych 

instrumentów i też dążą do tego, żeby w rządzie takie nowe instrumenty zostały wytworzone, Cały czas pracują 

nad tym, żeby znaleźć dodatkowe środki. Dzięki uprzejmości i wsparciu osób zewnętrznych została uratowana 

promesa na dokończenie budowy zakładów w kwocie ponad 7 000 000,00 zł, ponieważ termin ważności promesy 

minął. Prowadzone są spotkania w Ministerstwie Finansów, rozmowy z członkami komisji, celem dokończenia 

inwestycji i ściągnięcia środków zewnętrznych. Jeżeli nie będzie takiej możliwości ze środków zewnętrznych  

to uważa, że warto dokończyć tą inwestycję. 

Radny Maciej Kordjak  powiedział, że jeżeli chodzi o 22 000 000,00 zł to znajdzie nagranie. Nie zostały 

zaprezentowane pisma i korespondencja. Zgodnie ze stanowiskiem rady burmistrz jest zobowiązany  

do przedstawiania niezwłocznie wszystkich pism związanych z ZPL-em. Radni tych pism nie otrzymują. 

Otrzymują je z innych źródeł, a z urzędu  otrzymują na ostatnią chwilę, dzień przed albo w dniu posiedzenia. 

Rada Miejska, przynajmniej większość, która przyjęła stanowisko, nie jest przeciwko budowie Zakładu 
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Przyrodoleczniczego. W  formule, w której aktualnie jest budowany zakład, inwestycja ta spowoduje 

wielomilionowe obciążenia Gminy Gołdap na lata. Według wyliczeń, które są tylko i wyłącznie oparte  

na dokumentach na chwilę obecną inwestycja, która będzie musiała spełniać wskaźniki wskazane w projekcie, 

spowoduje, że budżet gminy przez kolejne pięć lat trwałości projektu będzie obciążany wielomilionowymi 

kwotami. I to było kwintesencją tego stanowiska, żeby rozpoczął burmistrz pracę nad zmianą tego. Stanowisko 

było w listopadzie, pismo o zmianę burmistrz wysłał w styczniu. Zmiany, o które burmistrz wnosi, nie rozwiążą 

problemu finansowej konstrukcji funkcjonowania Zakładu Przyrodoleczniczego, dlatego, że tam się niewiele 

zmieni. Cały projekt jest oparty na nierealnych założeniach, oparty na nierealnych wskaźnikach i oparty  

na nierealnych analizach finansowych. Burmistrz nic z tym nie zrobił do dnia dzisiejszego.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że zaproponował pisemnie o wskazanie takich informacji, 

żeby poznać radnych opinie, sugestie, uwagi. Spotkało się to z brakiem aprobaty ze strony radnych.  W przypadku 

OPO radni są chętni do współpracy na przykład w zespole roboczym. Tutaj również można było zrobić 

identyczne działanie, powołać zespół roboczy  ale wybrano drogę zadania pytania. Liczył na współpracę  

z radnych strony ale ona nie spotkała się z aprobatą radnych Rady Miejskiej. Dostał od radnych odpowiedź,  

że klub radnych nie ma kompetencji do wskazywania konkretnych zmian, jakie powinny być dokonane  

w projekcie budowy Zakładu Przyrodoleczniczego w Gołdapi, opracowanie projektów modelów biznesowych, 

przyjmowanie wskaźników ani wskazywanie, jak organ wykonawczy ma realizować swoje zadania. Rolą rady 

jest wyznaczanie kierunków działania a kierunek w przypadku Zakładu Przyrodoleczniczego został wskazany  

w stanowisku z Rady Miejskiej z dnia 4 listopada. Stanowisko, studium, wszystkie założenia były dogłębnie 

analizowane przez Wydział Inwestycji i Rozwoju. Zostały wysłane pisma, będzie też robiona analiza podatkowa 

i zbierane były oferty. Zwrócił się, aby nie mówić, że nic w tym temacie się nie zadziało.  

Radny Maciej Kordjak  odczytał korespondencje od radcy prawnego, aby ewentualne modyfikacje  

nie zobowiązywały burmistrza do dokonywania konkretnych czynności, bo może to być traktowane jako 

niezgodne z przepisami wkraczanie w kompetencje organu wykonawczego. W sprawie OPO burmistrz 

zdecydował na powołanie zespołu, w sprawie ZPL-u - nie. Podkreślił, że radni nie są przeciwko budowie  

ZPL-u. Są przeciwko konkretnej formule, która jest niekorzystna finansowo dla gminy. Rada Miejska musi stać 

na straży budżetu gminy a ta opcja jest bardziej kosztowna niż inne, co wykazali na sesji w listopadzie. Nikt się 

do tego się nie odniósł i nie zakwestionował tych wyliczeń, więc - jak rozumie – urząd jest zgodny z tym,  

że opcja funkcjonowania ZPL-u po jego ewentualnym ukończeniu jest opcją samobójczą dla budżetu Gminy 

Gołdap. Środki zaplanowane na dokończenie. W piśmie do Urzędu Marszałkowskiego, którego burmistrz nie 

pokazał, burmistrz wskazał, że rada przesunęła środki z WPF. Zwrócił się o wskazanie w budżecie na rok 2025 

i Wieloletniej Prognozie Finansowej kwoty 28 000 000,00 zł, które burmistrz zaplanował na dokończenie 

inwestycji. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że dla radnych udostępniane są dokumenty, które w toku 

postępowania są uznane, że może przekazywać. Dokumenty ugodowe nie były przekazywane oraz które 

wpływają do sądu. Mecenas reprezentuje gminę i on odpowiada za te dokumenty. Jeżeli radni posiadają jakieś 

inne dokumenty, to prosiłby żeby je udostępnić celem porównania.  Istniały takie sytuacje, że radni posiadali 

dokument, który do sądu jeszcze nie wpłynął. Dla dobra sprawy przekazywane są informacje, które  

ma możliwość przekazać. Jeżeli postępowanie ugodowe się zakończy fiaskiem - albo negatywnym, albo 

pozytywnym efektem - to wtedy wszystkie dokumenty przekaże. Do analizy finansowej podchodzą w nieco inny 

sposób niż radny. Będzie zaktualizowana, jak wpłynął odpowiedzi od Urzędu Marszałkowskiego, czy operator 

będzie miał możliwość prowadzenia działalności opodatkowanej. 

Radny Maciej Kordjak zwrócił się o wskazanie 28 000 000,00 zł zaplanowanych na 2025 i 2026 w budżecie. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że w Wieloletniej Prognozie Finansowej mówił, jakie 

kwoty były wskazane. Nie ma w budżecie Gminy Gołdap wskazanych kwot dotyczących sporów sądowych lub 

też kwot, które w przyszłości mają być minimalizowane. W założeniu pierwotnym w ramach ugody  

ta minimalizacja warstw dachu miała być duża, co pomniejszyłoby ogrom kosztów naprawczych.  

Radny Maciej Kordjak   powiedział, że burmistrz nie zaplanował środków w 2025 i 2026 na dokończenie 

budowy Zakładu Przyrodoleczniczego, gdyż nie uwzględnił niezbędnych kwot, które wskazał burmistrz w piśmie 

do Urzędu Marszałkowskiego. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że wskazał kwoty wynikające z poprzednich 

postępowań. W założeniu jest dokończenie zakładu z minimalizacją prac naprawczych, stąd też dążenie do tego, 

żeby były kierownik budowy podpisał się pod dokumentami, zbierają oferty projektantów dotyczące  

tzw. kanapki, żeby wykonać konkretne prace.  

Radny Kordjak Maciej powiedział,  że jest koniec stycznia. Termin na przedłużenie ostatecznego rozliczenia 

to maj, aby cokolwiek zaczęło się dziać z Zakładem Przyrodoleczniczym niezbędna jest ugoda bądź rozwiązanie 

sądowe sporu z byłym wykonawcą. Burmistrz nie zaplanował na rok 2025 ani złotówki.  Jeżeli burmistrz zakłada, 
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że ugoda w tym terminie się nie zadzieje, nie zaplanował ani złotówki na naprawę inwestycji, żeby można było 

kontynuować budowę. Nie zaplanował ani złotówki na rozliczenie z byłym wykonawcą, chociaż oczywistym 

jest, że jakiekolwiek pieniądze za pracę i tak trzeba będzie zapłacić.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  powiedział, że środki  są w budżecie i jeżeli będzie trzeba zapłacić, 

złoży stosowny wniosek do rady i rada go rozpatrzy.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zapytała, gdzie były te środki zabezpieczone na 2025 roku, 

jeżeli chodzi o ZPL. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że zachęca do odczytania Wieloletniej Prognozy 

Finansowej. Były to środki na 2025 rok środki z dotacji z Polskiego Ładu. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zapytała, czy mowa o promesie. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że o promesie a środki na 2026 rok to były środki 

wskazane z budżetu Gminy Gołdap. 

Przewodnicząca Rady  Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że wniosek o płatność trzeba złożyć do maja 

2025 roku. Zapytała, co się musi zadziać do maja 2025 roku, żeby złożyć wniosek o płatność. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że musi zostać przedstawiona umowa z wykonawcą  

na wszystkie zadania w projekcie, z których będzie wynikać, że projekt zostanie w pełni wdrożony. Musi zostać 

wyłoniony wykonawca i podpisana umowa z takim wykonawcą do konkretnego terminu. W piśmie Urząd 

Marszałkowski z 10 stycznia 2025 roku, wskazał termin, że umowa z wykonawcą na wszystkie zadania  

w projekcie a umowa powinna być dostarczona do 30 kwietnia umowa. W kolejnym etapie, wniosek o płatność. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że aby ogłosić przetarg to jest minimum miesiąc. 

W jaki sposób wywiąże się gmina z tymi działaniami do maja 2025. Nie da się zrealizować tego projektu,  

nie zrealizuje się tej inwestycji -  trzeba to jasno i wyraźnie powiedzieć. W piśmie Urzędu Marszałkowskiego 

jest akapit, który mówi o tym, że gmina nie posiada w tym momencie środków na zwrot otrzymanego 

dofinansowania. Musiałaby w tym celu zaciągnąć kolejne zobowiązania, co może skutkować brakiem 

możliwości inwestycyjnych w nadchodzących latach, ponieważ to znacząco wpłynie na kwotę długu gminy, 

który obecnie wynosi ponad 36 000 000,00 zł. Jeżeli nie ma na zwrot dotacji, zakładając w wysokości 

17 000 000,00 zł  to gmina ma 50 000 000,00 zł na wybudowanie zakładu z obwarowaniami, które daje dotacja, 

z utrzymaniem trwałości projektu. Na dzień dzisiejszy nie ma żadnej informacji, czy będą czy nie obwarowania 

związane z dotacją, czy będzie można sprzedawać usługi w Zakładzie Przyrodoleczniczym.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki zapytał, czemu jako radna nie zadawała takich pytań w przeszłości  

i tak nie analizowała dogłębnie tego tematu. Pytania do Urzędu Marszałkowskiego zostały zadane i zgodnie  

z informacją, którą dzisiaj przedstawił i dalej wnioskuje, zadano konkretne pytania: czy istnieje możliwość 

rozłożenia na raty. Na wspólnym spotkaniu w Urzędzie Marszałkowskim - z panią Wiolettą Anuszkiewicz  

i panem  Andrzejem Gutowskim - na którym zostały przekazane ustnie informacje, że istnieje możliwość 

rozłożenia na raty,  istnieje możliwość działania, tylko, że będzie doliczona opłata w konkretnej kwocie jeżeli 

zostałoby to rozłożone na raty.  W odpowiedzi na pismo, że jest taka możliwość,  Urząd Marszałkowski na pewno 

będzie analizował możliwość umorzenia odsetek w całości lub części. Wydział Inwestycji i Rozwoju analizuje, 

czy jest taka furtka prawna, jak również będzie to analizowane przez biuro prawne. Zapis został wprowadzony 

w kontrakcie terytorialnym. Można dalej wnioskować do kolejnych instytucji, które ten kontrakt przygotowały. 

W poprzedniej perspektywie była taka możliwość, były takie umorzenia, tylko ze względu na skalę umorzeń 

zostało to zmienione.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że rozmawiała z burmistrzem wielokrotnie  

na temat ZPL i tłumaczyła, że gmina nie jest w stanie wybudować przy tych uwarunkowaniach, przy projektach 

- naprawczym, wykonawczym, budowlanym, przy komplikacjach, przy braku środków zewnętrznych. Gmina 

nie jest w stanie wybudować kosztem mieszkańców, bo jeżeli będzie budowany Zakład Przyrodoleczniczy  

to mieszkańcy nie będą mieli oświetlenia lub innych rzeczy. Jeżeli chodzi o Zakład Przyrodoleczniczy, to tak jak 

powiedział radny Kordjak, radni, którzy uchwalili stanowisko, nie są przeciwko budowie, tylko są przeciwko 

budowie w takiej formie. Nie zaakceptuje budowy Zakładu Przyrodoleczniczego dodatkowo ze środków Gminy 

Gołdap.  

Radny Maciej Kordjak powiedział, że w prezentacji było odniesienie teoretycznie do jednego z kluczowych 

zagadnień, czyli tzw. kanapki. O tym, że gmina zleci badanie w ITB rozmawiano październik-listopad. Burmistrz 

wspomniał, że były prowadzone rozmowy z wieloma firmami, nikt nie chciał się tego podjąć. Zwrócił  

się o wykaz firm z którymi były prowadzone rozmowy, na piśmie, żeby było czarno na białym: kto, kiedy, z kim 

na ten temat rozmawiał. Jest jeszcze jedna wątpliwość, jeżeli chodzi o dopuszczenie operatora zewnętrznego  

i pytania o interpretację Urzędu Skarbowego o kwalifikowalność VAT-u. O tym też wiadomo od lat, bo to pismo 

pierwsze o możliwości zmiany informacji o ewentualnych wątpliwościach z VAT-em, było chyba w 2022 lub 

2023 roku. Zapytał, czemu dopiero teraz, dlaczego tracony jest czas, dlaczego nie ma cały czas analiz 
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funkcjonowania tego obiektu- chyba że są a radni ich nie widzieli. Odziedziczono po poprzednikach duży 

problem. Zapytał,  ile było w Urzędzie Marszałkowskim spotkań i rozmów o tym, co można zrobić. Ile spotkań 

burmistrz i pracownicy odbyli w temacie ZPL-u od maja do dzisiaj. 

Burmistrz  Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że nie ma statystyk w głowie dotyczących zarówno,  

ile kontaktów Wydział Inwestycji i Rozwoju miał z projektantami dotyczących prób. Zapytania były kierowane 

zarówno drogą mailową, jak i prowadzone w formie telefonicznej. Tak samo z departamentem w Urzędzie 

Marszałkowskim kontaktują się w formie telefonicznej, mailowej ale także osobistej. Obecny na sali Pan Andrzej 

Tobolski sam osobiście jeździ i rozmawia na temat Zakładu Przyrodoleczniczego. Dodał, że jeżeli radni 

potrzebują zestawienia e-mail, pism to zwrócił się o złożenie wniosku na piśmie. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski powiedział, że na spotkaniu z Urzędzie Marszałkowski  

sugestia dyrektora było to, czy jako gmina jesteśmy w stanie dokończyć to i żeby się dobrze zastanowić nad tym. 

Sugerowano to, że gmina nie jest w stanie tego dokończyć i zrobić. Dopiero w późniejszym czasie człowiek sobie 

uświadamia niektóre rzeczy. Nie byli świadomi. Próbował uzyskać trochę informacji przed wyjazdem na ten 

temat ale było za mało czasu. Uzyskali informację, że poprzez sprawę sądową stracono 5 000 000,00 zł dotacji, 

która była do 31 grudnia 2023 roku. Mo 7 000 000,00 zł. Później 9 000 000,00 zł naprawa dachu, odsetki 

wykonawcy - 7 000 000,00 zł. To już daje 16 000 000,00 zł na minusie.  To znaczy 5 000 000,00 zł  plus odsetki.  

Następnie rozliczenie końcowe z tego projektu około 4 000 000,00 zł , czyli to też koszt, który będzie można 

wydać. Promesa. Tego nie jest się w stanie zapłacić z budżetu gminy bez zaciągnięcia kolejnych pożyczek.  

Nie widzi tych 11 000 000,00 zł , bo ich nie ma. Wirtualnie były tylko wstawione, żeby były. Skarbnik sama 

powiedziała, że to tylko taka prognoza, nic więcej. Nadal nie widzi możliwości, żeby to rozstrzygnęło  

się do początku maja 2025. Nic się w tej sprawie nie dzieje, jeśli chodzi o środki z zewnątrz. Uważa, że takie 

środki powinny być tylko i wyłącznie z zewnątrz, bo gmina nie ma na to pieniędzy. W stanowisku prosili 

burmistrza aby takie środki tylko zewnętrzne załatwiać, ewentualnie dochodzić do projektów. Wtedy można  

by było poszukać nawet wkładu własnego no ale jest jedyna promesa. Nic więcej nie ma. I 4 000 000,00 zł 

rozliczenia końcowego. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, żeby radny nie wprowadzał opinii publicznej w błąd oraz 

nie przekazywał niekompletnych i niefachowych informacji. Kwota z byłym wykonawcą to jest kwota plus 

odsetki, a więc jest to roszczenie. Odsetki nie wynoszą 7 000 000,00 zł, czyli kwota plus odsetki i o to jest spór 

w sądzie, który jego zdaniem w tym roku zostanie wyjaśniony. Nie słyszał sformułowania aby skarbnik mówiła, 

że są to wirtualne pieniądze. Jeżeli jest takie sformułowanie, prosiłby o wskazanie nagrania, kiedy skarbnik takie 

słowa powiedziała. Radny powołał się też na słowa pana Zbigniewa Cieciucha. Zwrócił się do pracowników 

merytorycznych o spisanie tych danych z protokołu dzisiejszej sesji i zapytanie do Pana Zbigniewa Cieciucha, 

czy takie słowa padły w ramach spotkania, bo nie pamięta, że takie słowa padły w Urzędzie Marszałkowskim, 

że taka informacja była przekazana. Ze środków Urzędu Marszałkowskiego tego zadania nie będzie można 

zrealizować, to też na to trzeba zwrócić uwagę, bo jeżeli nie minął okres trwałości projektu to nie można sięgać 

do tej perspektywy. Przy tężniach i pijalni jest etap projektowania oraz możliwość sięgania po środki do nowej 

perspektywy, wszystko jest robione pod rozporządzenie Ministra Zdrowia. Przetarg na projekt niedługo zostanie 

ogłoszony ale jest możliwość do sięgnięcia środków z samorządu województwa. Okres trwałości projektu  

i perspektywa się zakończyła i jest to nowa perspektywa. Bez tego tężnie i pijalnia będą w niedalekim czasie, 

zgodnie z ekspertyzą, do zamknięcia. Przy Zakładzie Przyrodoleczniczym stara się wraz z zespołem urzędu 

miejskiego znaleźć rozwiązanie na pozyskanie środków przy wsparciu osób zewnętrznych, tj. posłów  

i senatorów. Jeżeli trzeba by było zwracać środki dla Urzędu Marszałkowskiego to najlepszym rozwiązaniem 

jest rozłożenie tego na raty, posiadać wtedy zadłużenie w Urzędzie Marszałkowskim a nie w jakimś innym 

podmiocie. 

Wiceprzewodniczący Rady Andrzej Gutowski  odpowiedział, że pamięta spotkanie oraz wypowiedzi. 

Skarbnik wyraziła się tak na jednej z komisji ale nie jest nagrywane a można by było odtworzyć. Przeprosił jeżeli 

podczas wypowiedzi pomylił kwoty, bo liczył na szybko.  

Radny Maciej Kordjak powiedział, że nie wie w jakim celu robi burmistrz robi tak aby radni wiedzieli  jak 

najmniej co się dzieje w temacie ZPL. Nie wiem, czemu nie chce rozmawiać w ogóle na ten temat z radnymi.  

Za każdym razem to są radnych wnioski i radnych prośby, czy to o komisję, czy to o sesję w tym temacie.  

Z  inicjatywy burmistrza nie ma żadnego kontaktu w tej sprawie i za każdym razem muszą się upominać o każde 

pismo, które się pojawia, bo dowiadują się z innych źródeł, że coś się zadziało. Od początku kadencji prosi  

o urealnienie, uaktualnienie analizy ekonomicznej i pomysłu na funkcjonowanie tego przedsięwzięcia. Zapytał,  

czy w ogóle cokolwiek w tym kierunku się zadziało, czy są jakiekolwiek prace, czy pomysł z NFZ-em jest 

pomysłem przeanalizowanym, przeliczonym, czy jest to tylko jeden z pomysłów, że jest to jedna z opcji 

funkcjonowania. Są to miniony rokrocznie, które będą obciążały mieszkańców jeżeli dokończy się zakład w tej 
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formule a jeżeli w innej to trzeba mieć tą formułę też przeliczoną, żeby zminimalizować koszty. Zwrot dotacji 

na wniosek irracjonalny, oparty na nierealnych założeniach, oparty na danych z sufitu.. 

Radna Janina Pietrewicz zwróciła się radnego Andrzeja Gutowskiego oraz Maciej Kordjaka  w zakresie 

niezabezpieczonych środków. Burmistrz pewnie sugerował tym radni twierdzili na ostatniej sesji, że jak 

burmistrz wystąpi do rady to rada się przychyli do tego. I środki się znajdą.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że budżet był planowany we wrześniu, były 

składane wnioski. Budżet był opracowany na etapie października-listopada, więc 2024. Posiedzenie sesji było  

30 grudnia 2024 i później w styczniu, więc burmistrz nie mógł posiadać tej informacji, która była przekazywana 

podczas tych posiedzeń.  

Radny Maciej Kordjak  powiedział, że generalnie środki powinny być zaplanowane i przedstawione radnym 

15 listopada w budżecie a nie zostały. Można się zgodzić z burmistrzem i sentencją z pisma z 22 stycznia,  

że gmina nie posiada w tym momencie środków - ani na zwrot otrzymanego dofinansowania, ani na dokończenie 

budowy Zakładu Przyrodoleczniczego i musiałaby zaciągnąć kolejne zobowiązania, co może skutkować brakiem 

możliwości inwestycji w nadchodzących latach, ponieważ to znacząco wpłynie na kwotę długu gminy, która 

obecnie już wynosi 36 000 000,00 zł. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że  w dokumencie została opisana sytuacja jak  

są zabezpieczone środki w budżecie, jak wygląda sytuacja. Jak będzie trzeba zwracać dotację to będzie dążenie 

zwrotu jej w ratach. W ramach postępowania ugodowego wykonawca również proponuje gminie zwracanie  

w cyklach - i to też może dalej podlegać negocjacjom. Jak zostanie ogłoszone nawet postępowanie przetargowe 

na dokończenie budowy Zakładu Przyrodoleczniczego to środki na tym etapie nie muszą być w pełni 

zabezpieczone. Można dążyć do przesunięcia środków dopiero po otwarciu ofert, jak poznane będą pełne koszta.  

Radny Maciej Kordjak  powiedział, że zgodnie z pismem dyrektora departamentu do 30 marca trzeba wskazać 

zabezpieczenie środków. 

Burmistrz  Gołdapi Konrad Kazaniecki  odpowiedział, że było wcześniejsze pismo o terminie do końca maja, 

a więc terminy będą w niedalekiej przyszłości tematem rozmów i tematem dyskusji. Jeżeli będzie potrzebny 

miesiąc na wyłonienie wykonawcy, na znalezienie środków w budżecie i rozmowy z radnymi, to myśli,  

że instytucja, która dotowała w tym projekcie, też będzie walczyła o to, żeby dokończyć ten projekt, uratować  

tą inwestycję. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że kluczową kwestią jest zmiana celów projektu, dlatego, że w tej formule 

jest to samobójstwo dla gminy generujące milionowe koszty przez pięć lat. Niestety nie ma tego  

we wnioskowanych zmianach, które urząd przedłożył. 

Burmistrz  Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że jeżeli radny uważa, że jakieś inne zmiany powinny 

zostać przesłane to apeluję o przesłanie na maila, do biura rady uwag, sugestii, co jeszcze powinno  

się  zawnioskować i na pewno o to zawnioskuje. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że przede wszystkim trzeba zmienić zakres nazwy zadania z budowy 

Zakładu Przyrodoleczniczego na budowę Domu Zdrojowego, ewentualnie z elementami Zakładu 

Przyrodoleczniczego. To jedna z kwestii. Gdybym mógł, to by burmistrzowi  powiedział ale oficjalnie nie może. 

Burmistrz  Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że ten zakres też był uszczegóławiany i były 

prowadzone rozmowy z różnymi osobami ale  jeszcze porozmawia z pracownikami Urzędu Marszałkowskiego 

nad taką formułą. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że w lutym ma odbyć się sesja nadzwyczajna z gościem z Urzędu 

Marszałkowskiego. Zwrócił się aby oficjalnie zaprosić również dyrektora departamentu, żeby oprócz części 

uroczystej można było porozmawiać w zakresie projektu ZPL z merytorycznymi osobami. Tak jak to było  

w przypadku spotkania w sprawie ewentualnego utworzenia parku narodowego. 

Do pkt 10  

Brak zapytań radnych. 

Do pkt 11 

Brak interpelacji radnych 

Do pkt 12 

Brak zapytań przewodniczących organów wykonawczych jednostek pomocniczych. 

Do pkt  13 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że od jakiegoś czasu rozmawiano o konieczności remontu tężni, pijalni  

i infrastruktury uzdrowiskowej. Zwrócił się o doszczegółowienie informacji o kosztach. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że kwoty będą zależne od dokumentacji projektowej, która 

zostanie w niedalekiej przyszłości zlecona i przygotowana, dotycząca modernizacji gołdapskich tężni. 

Modernizacja ma na celu zmodernizowanie do 15% otoczenia, zgodnie z wymaganiami konkursu, w ramach 

którego gmina będzie aplikować po środki dla uzdrowisk. Także modernizacja pod względem dostępności dla 
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osób niepełnosprawnych, gdyż przy nowych projektach obiekty muszą być dostosowane do osób 

niepełnosprawnych. Kwota netto dotycząca poszczególnych zadań jest wskazana w ekspertyzie. Nie ma 

możliwości modernizacji w ramach tego zadania infrastruktury na Plaży Miejskiej. Zakres jest uszczegóławiany 

z Urzędem Marszałkowskim. Jest tu konkretna ustawa odnosząca się do konkretnych zadań, do infrastruktury 

leczniczej, do konkretnego rozporządzenia. Jest to konsultowane i pełne kwoty dotyczące tej modernizacji 

poznane zostaną po zrobieniu dokumentacji projektowej. W strategii miast Cittaslow wskazywano możliwy 

termin udziału w naborze na dofinansowanie w okolicach 45 000 000,00 zł dla gmin uzdrowiskowych.  

Są konkretne zadania, konkretne działania. W ekspertyzie dostosowanie tężni  oraz ich naprawa to wartość 

kosztorysowa: 5 788 034,34 zł netto - plus jeszcze pijalnia, modernizacja. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że pod koniec listopada ubiegłego roku sieć miast 

Cittaslow Polska podpisała z Urzędem Marszałkowskim umowę na realizację strategicznego projektu  

'Nie ma dobrego życia bez czystego powietrza'. Dofinansowanie wynosi 55 000 000,00  euro dla 20 gmin. 

Generalnie projekty mają skupić się na działaniach na rzecz poprawy jakości powietrza. Zapytała, jaką kwotę  

z tej puli otrzyma gmina Gołdap i jakie projekty są planowane, przygotowywane do realizacji w ramach tego 

dofinansowania, w ramach tych możliwości, w jakiej wysokości trzeba zabezpieczyć wkład własny, procentowo 

i kwotowo. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że nie pamięta kwot a nie chcę wprowadzać opinii 

publicznej w nieprawidłowe informacje. Zwrócił się o dokładne uszczegółowienie tej informacji i przekazanie 

do Biura Rady. W ramach wniosków radni zadają różne pytania i pracownicy merytoryczni mają problem  

z rozszyfrowaniem dokładnie, o co chodziło. Fiszka projektowa na zwiększenie efektywności energetycznej 

budynków publicznych oraz budynków komunalnych, termomodernizacja, montaż OZE. Była to fiszka Gminy 

Gołdap. Nie pamięta, czy ta fiszka dokładnie została ujęta w tym programie ale szacowana wartość projektu: 

9 000 000,00 złotych, w tym dofinansowanie: 7 650 000 zł w formie dotacji. Budynki  wskazane:  Kościuszki 8, 

Okrzei 8, Partyzantów 5, czyli są to budynki w zasobie mieszkań komunalnych. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziała, że jeżeli chodzi o pytania na piśmie to radni 

dostali odpowiedzi i chyba nie było żadnych uwag, że odpowiedź została źle udzielona. Biuro Rady bardzo 

dobrze funkcjonuje ale jeżeli będą jakieś wątpliwości to zawsze można zapytać jednego czy drugiego radnego, 

żeby to doprecyzował.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, żeby jednak w komunikacji e-mail zadawać te pytania,  

bo ułatwi to pracę urzędu. Dokumentów dla radnych pracownicy urzędu wytwarzają bardzo dużo i uważa,  

że opinia publiczna powinna mieć dostęp do takich dokumentów. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz odpowiedziałą, że radni również pracują, bo zadają pytania  

i analizują odpowiedzi. 

Radny Maciej Kordjak powiedział, że aktualnie w Urzędzie Marszałkowskim trwa nabór projektu 'Łączy nas 

turystyka'. Gminy mogą aplikować o środki na znakowanie szlaków. Zapytał, czy Gmina Gołdap rozważała 

wystąpienie o te środki a jeżeli nie to zwraca się o wystąpienie o nie. Zawsze będzie to 50% kosztów mniej przy 

uzyskaniu dofinansowania. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki powiedział, że pani Justyna Charkiewicz pracuje nad tym zadaniem. 

Wspólnie z Fundacją Rozwoju Regionu Gołdap pracuje nad projektem senioralnym. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz zwróciła się o przygotowanie zestawienia dla radnych,  

nad jakimi projektami aktualnie pracuje Urząd Miejski - nazwa, finansowane, w jakiej wysokości, wkład własny 

oraz przygotowanie zestawienia dokumentacji projektów inwestycyjnych, gotowych do realizacji.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki zostanie to przeanalizowane.  Wiele projektów jest składanych  przez 

partnerów zewnętrznych, zewnętrzne fundacje, zewnętrzne samorządy, które są liderami projektów. W ostatnim 

tygodniu przeszły dwa wnioski. 

Przewodnicząca Rady przekazała głos mieszkańcowi.  

Radna Monika Wałejko opuściła posiedzenie -  godz. 16:53 

Mieszkaniec Andrzej Tobolski powiedział, że zauważył szansę na koncyliacyjne podejście do sprawy ZPL, 

który może wygenerować niebawem nawet 60 000 000,00 zł długów. Będzie to stagnacja, upadek gminy, być 

może bankructwo. Nie boi się używać tych słów, ponieważ jest człowiekiem odpowiedzialnym i liczy się z tym, 

że coś takiego może mieć miejsce. Od samego początku trzeba było usiąść, rozmawiać, ustalać pewne rzeczy. 

Jest kilka  miesięcy do zrealizowania projekt 

Uważa, że to, co zaproponował radny Maciej Kordjak i do czego skłonny jest burmistrz, powinno się natychmiast 

usiąść, żeby wypracować jakąś strategię, to co w listach otwartych kierował do burmistrza i do radnych. Jest wola 

wykonawców, którzy chcieliby porozmawiać.. 

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że na posiedzenie w związku z punktem 

dotyczącym ZPL był zaproszony przedstawiciel wykonawców ale nie wziął udziału w posiedzeniu.  
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Radny Maciej Kordjak zaapelował do burmistrza, żeby skończyć z utrudnianiem pracy radnym i przekazywać 

dokumenty wtedy, kiedy się pojawiają a nie na ostatnią chwilę. 

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  zaapelował do radnych o przesyłanie do pytań dotyczących posiedzeń 

lub też wprowadzanie punktów w posiedzeniu. Punkt dotyczący zakładu został wprowadzony przez 

przewodniczącą w poniedziałek, pytania zostały wysłane w czwartek, piątek po tym, jak pracownik 

merytoryczny zadał, co przygotować na sesję. W dniu dzisiejszym radny Maciej Kordjak poprosił o zestawienie 

kont i zostało dziś przesłane.  

Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz powiedziała, że zwołując posiedzenie w porządku znajdował 

się punkt dotyczący ZPL. Zadzwoniła do burmistrza i poinformowała, że taki punkt będzie i że będzie prosiła  

o aktualną sytuację od 4 listopada. Pracownik merytoryczny napisał do Biura  Rady i na przekazaną 23 stycznia 

korespondencję odpowiedziała, czego radni by oczekiwali.  czego byśmy oczekiwali. I tak jak mówiłam, aktualna 

sytuacja od 4 listopada, od ostatniego posiedzenia sesji.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki  powiedział, że w poniedziałek w ubiegłym tygodniu przewodnicząca 

poinformowała telefonicznie o danym pkt., w środę zostało zadane pytanie, w czwartek, w piątek wpływały 

pytania ale urząd miał czas na przygotowanie tej prezentacji 7 wczoraj i dzisiaj, bo  pytania wpływały. Radnym 

są przekazywane te, które mogą przekazać ze względu na dobro sprawy. 

Radny Maciej Kordjak odpowiedział, że rozumie ale to pismo z 22 trafiło do dotarło do radnych dzisiaj  

a  zgodnie ze stanowiskiem burmistrz powinien uczynić niezwłocznie.  

Burmistrz Gołdapi Konrad Kazaniecki odpowiedział, że tak samo urząd powinien otrzymywać na 7 dni  przed 

pytania, czyli ze zwołaniem sesji przewodnicząca powinna jasno określić zakres oraz temat.  

 

Do pkt 14 

Po wyczerpaniu porządku Przewodnicząca Rady Wioletta Anuszkiewicz dokonała zamknięcia XVII sesji 

Rady Miejskiej w Gołdapi.  

 

                                 

  Przewodnicząca Rady Miejskiej 

  

 

 Wioletta Anuszkiewicz 
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